
Program tanpa plastik mengelirukan
©Tiada notis
awal, orang
ramai tak tahu
program
Hari Tanpa
Beg Plastik
Oleh Rafidan Mat Ruzki
dan Faris Fuad

bhnewsi@bh.com.my
^ Shah Alam

Ketiadaan notis awal ber
hubung Hari Tanpa Beg
Plastik selama tujuh hari

seminggu dilaksanakan Kerajaan
Selangor, mengelirukan penggu
na.

Ahli Dewan Undangan Negeri
(ADUN) Sefnenyih, Datuk Johan
Ab Aziz, dalam kenyataan berkata,
pelaksanaan itu yang berkuatku
asa l Januari lalu tanpa pembe
ritahuan awal, menyebabkan ada
pengguna yang tidak tahu.
"Terdapat pengguna yang tidak

tahu mengenai pelaksanaan prog
ram ini dan mereka terpaksa

membayar untuk mendapatkan
beg plastik.
"Ratarata mereka tidak bersedia

dengan pelaksanaan program se
begini tanpa notis awal menye
babkan mereka terpaksa memba
yar 20 sen untuk memudahkan
barang dibeli dibawa pulang," ka
tanya.

Belum bersedia
Johan berkata, pada mulanya, ada
pengguna yang meluahkan rasa
tidak puas hati menyalahkan ke
rajaan Persekutuan walaupun pe
laksanaan itu dibuat kerajaan Se
langor.
"Kebanyakan mereka tidak tahu

mengenai program ini, ada yang
marahkan kengaan Persekutuan
kerana mereka ingat kerajaan Per
sekutuan yang mengadakan prog
ram sebegini.
"Saya difahamkan hasil kutipan

daripada 'penjualan' beg plastik ini
terpulang kepada peniaga untuk
menggunakannya bagi program

khidmat masyarakat
"Bagaimanapun, bolehkah kita

pastikan ia benarbenar digunakan
untuk khidmat masyarakat?" ka
tanya.
Beliau berkata, biarpun Keraja

an Persekutuan juga mengadakan
program hari tanpa beg plastik, ia
hanya dijalankan setiap Sabtu.

Katanya, kini, pengguna di Se
langor terpaksa membayar beg
plastik untuk barangan dibeli se
tiap hari.
Sementara itu, Pakar Alam Se

kitar, Amlir Ayat, berkata pengha
raman beg plastik itu peiiu dilak
sanakan secara berperingkat bagi
memasbkan pengguna mempunyai
masa untuk menyesuaikan diri
Katanya, beliau bersetuju de

ngan cadangan untuk mengha
ramkan penggunaan plastik, na
mun ia menjadi keperluan untuk
Pihak Berkuasa Tempatan
(PBT) menganjurkan kempen
membabitkan isu ini bagi mene
rangkan lebih mendalam menge
nai kepentingan pengharaman
beg itu.

Marah, keliru
"Kita takut kalau tindakan terlalu
drastik hanya menimbulkan ke
marahan atau kekeliruan dalam
kalangan pengguna.
"Waldl PBT digalak turun 'pa

dang' untuk lihat sendiri implikasi
tidak menggunakan plastik. Pada
masa sama, didik pengguna me
ngenai kepentingannya (tidak gu
na beg plastik).
"Beri kesedaran kepada masya

rakat berhubung kesan jangka
panjangnya kepada kesihatan dan
alam sekitar," katanya.
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ISU HARI TANPA BEG PLASTIK [FOTO FAJZ ANUAR/BH]

Sebuah pasar raya sekitar Peiabuhan Klang meletakkan notis mengenai pelaksanaan Bebas BegPlastik dan
Polistirena yang berkuai kuasa lahun ini.

Seorang pekerja pasar raya memasukkan barctng dibeli pengguna
ke dalam begplastik.

Sebahagian pelanggan yang memerlukan beg plastik ketika
membelibelah di sebuah pasar raya sekitar Peiabuhan Klang berikutan
pelaksanaan Bebas Beg Plastik dan Polistirena yang dilaksana berkuat
kuasa tahun ini.

Ratarata mereka tidak bersedia
dengan pelaksanaan program
sebegini tanpa notis awal
menyebabkan mereka terpaksa

membayar 20 sen untuk memudahkan barang
dibeli dibawa pulang "
Johan Ab Aziz,
ADUN Semenyih
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5 ditahan bantu siasatan
kes letupan bunp api
Klang: Lima lelaki terma
suk empat kakitangan
Majlis Perbandaran Klang
(MPK) ditahan untuk
membantu siasatan kes le
tupan bunga api pada
program sambutan tahun
baharu sempena Fiesta
GEGAR Klang 2016 di Kom
pleks Sukan Pandamaran
di sini, tengah malam
Ahad lalu.
Ketua Polis Daerah Klang

Selatan, Asisten Komisioner
Alzafny Ahmad, berkata li
ma lelaki berkenaan ber

usia dalam lingkungan 30
hingga 40 tahun ditahan
kelmarin dan awal pagi se
malam.

Serahdiri
"Empat daripada suspek
adalah kakitangan MPK
dan seorang lagi suspek
orang awam.
"Ada antara mereka yang

menyerah diri, manakala
selebihnya ditahan di se
kitar bandar Klang," kata
nya ketika dihubungi, se
malam.

Beliau berkata, semua
suspek ditahan reman se
hingga Ahad ini untuk
membantu siasatan.
Seramai 14 penonton ce

dera apabila bunga api me
letup di atas tanah dan
teipercik ke arah penon
ton pada tengah malam
sambutan tahun baharu
Ahad lalu iaitu pada acara
kemuncak Fiesta GEGAR
Klang 2016 yang diadakan
di Kompleks Sukan Pan
damaran, Pelabuhan
Klang.
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ISU PEMECATAN ZAINAL ABIDIN

'Jangan ambil mudah'
© Persatuan Jurulatih Bola Sepak Malaysia (PJBSM) menganggap tindakan
pengurusan Persatuan Bola Sepak Selangor (FAS) memecat pengendali
The Red Giants, Zainal Abidin Hassan hanya menerusi Khidmat Pesanan
Ringkas (SMS) sebagai tidak betul kerana dilakukan tanpa mengikut prosedur ms.si

Pecat guna SMS tak betul
©Persatuan

negerr, kelab
disaran lebih
profesional
Oleh Mohamad Zulfaizan
Mansor

zulfaizan@bh.com.my
► Kuala Lumpur

Persatuan Jurulatih Bola Se

pak Malaysia (PJBSM) kesal
dengan tindakan penguru

san Persatuan Bola Sepak Selangor
(FAS) memecat pengendali The
Red Giants, Zainal Abidin Hassan
hanya menerusi Khidmat Pesanan
Ringkas (SMS).
Setiausaha Kehormat PJBSM, Su

perintendan, Mohd Dali Wahid
berkata tindakan itu tidak betul
kerana setiap tindakan yang di
buat oleh persatuan atau kelab
mestilah mengikut kontrak.
"Itu perkara yang tidak betul,

perkara ini seperti yang saya ca
kapkan iaitu kena ikut kontrak.
Benda macam ini kita tidak boleh
ambil mudah.
"Persatuan perlu lebih profesio

nal dalam memecat atau mele
paskan jurulatih, sama seperti ke
tika mulamula mahu mengikat
mereka," katanya kepada BH Su

kan, semalam.
Beliau berkata, sepatutnya per

kara itu boleh diselesaikan dengan
profesional sekiranya ia dilakukan
mengikut prosedur berdasarkan
apa yang terkandung dalam kon
trak.
"Bagi pihak persatuan (PJBSM),

kita rasa kecewa dengan apa yang
berlaku, sepatutnya benda itu ke
na selesaikan mengikut kontrak
yang sudah ditetapkan.

FAM boleh odtlpMcui
"Dari segi bantuan, kita boleh ba
wa perkara itu kepada FAM (Per
satuan Bola Sepak Malaysia). Kita
sedia memanjangkan surat ber
kaitan masalah itu dan FAM yang
akan ambil tindakan.
"Buat masa sekarang, kita tung

gu dulu keputusan daripada Zainal
dan FAS. Kita juga tunggu surat
Zainal dan pada saya, dia sebagai
Timbalan Presiden PJBSM pun fa

ham apa yang perlu dilakukan,"
katanya.
Zainal menerusi sidang media

kelmarin mengesahkan masih be
lum menerima sebarang surat pe

mecatan rasmi dari FAS sehingga
sekarang, meskipun dipecat pada
Ogos tahun lalu.
Beliau menegaskan betapa tin

dakannya membangkitkan isu itu
bukan untuk mempertahankan ja
watan dan menyalahkan mana
mana pihak, tapi mahu pengu
rusan yang lama iaitu ketika Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali dan Ami
rudin Shari masih selaku Presiden
FAS dan pengurus pasukan Sela
ngor bertanggungjawab terhadap
masalah yang dihadapi ketika ini.
Selain tidak berpuas hati hanya

dipecat menerusi SMS dan kenya
taan media, Zainal turut menun
tut kepimpinan lama FAS melu
naskan 13 bulan gajinya sehingga
November 2017.
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Fokus rakyat sokongan PAS melonjak
PANDAN: Motto PAS Sela
ngor vBakti Untuk Semua'
dengan pendekatan mesra
rakyat menjadikan Adun
adun PAS mendapat soko
ngan tinggi daripada rakyat
negeri Selangor.
Pesuruhjaya PAS Sela

ngor, Dato' Iskandar Abdul
Samad berkata satu kajian
telah dilakukan oleh golo
ngan akaderaik melihat
bahawa sokongan rakyat
terhadap pimpinan dan PAS
Selangor semakin tinggi.
Katanya ini ekoran

perkhidmatan terbaik yang
diberikan oleh 13 Adun PAS
dan pimpinanpimpinan
PAS kawasan melalui skim
yang diberikan kerajaan
negeri Selangor iaitu 'Me
masyarakatkan Ekonomi
Selangor' (MES).

"Setiap Adun fokus den
gan memberi perkhidmatan
terbaik kepada rakyat. Kita
tidak ada pilih bulu. Semua
rakyat yang layak menerima
manfaat daripada kerajaan,
kita akan bagi tanpa mengi
ra bangsa, fahaman politik
dan agama," tegasnya.
Tambah beliau, per

khidmatan Adun dengan
menonjolkan keperibadian
yang baik amat penting un
tuk menarik kepercayaan
masyarakat kepada PAS.
Katanya dengan perkh

idmatan dan keperibadian
baik Adunadun PAS dapat
membuktikan bahawa sega

Dato' Iskandar dHringl Ketua Kampung Pandan Dalam, Abu
Hanlfah Abdul Rahman dan Pegawai Pusat Khfdmat Dun
Chempaka, Suhaimi Ghazali sempat Juga mengguntlng
rambut percuma dalam program akhtr tahun 2016.

ia fitnah atau dakwaan DAP
serta PAN tidak betul.
Menurutnya, DAP dan

PAN melemparkan fitnah
kononnya PAS tidak mesra
dengan golongan bukan
Islam; PAS ketepikan golo
ngan profesional dan hanya
duduk dalam kelompok
sendiri saja.

"PAS juga sering dikait
kan akan bersatu dengan
Umno. Ini semua tidak
betul. PAS menjadi mangsa
eksplotasi pihak media," te
gasnya.
Beliau ditemui dalam

program Mega 'Kembali
ke Sekolah' anjuran Dun
Chempaka di dewan kam
pung Pandan Dalam, Ahad

Slapa kata pimpinan PAS duduk dalam kelompok mereka sendiri. Golongan remafa Melayu dan
India begltu tenila apabila melihat Pesuruhjaya PAS Selangor, Dato1 Iskandar Abdul Samad.
Pendekatan mesra dan sayang Dato' Iskandar disenangi oleh golongan remala Pandan.

lalu. Seramai 800 orang
penerima sumbangan 'Kem
bali ke Sekolah' dengan
mendapat setiap seorang
satu beg sekolah.
Katanya, program Mega

Kembali ke Sekolah itu
diadakan serentak kerana
baucer berjumlah RM50 itu
tidak memadai jika diserah
kan kepada ibu bapa untuk
membeli peralatan sekolah
di pasaraya.

"Jumlah satu beg RM70
dan disampaikan dalam
satu majlis kerana mahu
menjimatkan kos ibu bapa.
Mereka tidak perlu pergi
ke pasaraya. Ramai rakyat
yang puashati dengan kera
jaan negeri Selangor," ka

Sebahagian daripada kanakkanak sekolah yang menerima sumbangan beg sekolah kerajaan
negeri Selangor melalui Adun Chempaka, Dattf Iskandar Abdul Samad.

tanya.
Beliau berkata, Dun

Chempaka telah melak
sanakan program Eng

lish Chempaka setiap kali
cuti sekolah; klinik bola
sepak; latihan memasak
dan kraftangan; latihan ke

wartawanan dengan tujuan
menambah ilmu kepada se
tiap individu yang tinggal di
Chempaka.
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Pendekatan ilmu buka ruang
Hasbullah pikat rakyat
Oleh NORFAZLINA ROSU

GOMBAK: Adun Gombak
Setia, Ustaz Hasbullah
Ridzwan berkata, pen
dekatan menanam ilmu
di samping sumbangan
kebajikan memberi kesan
kepada masyarakat Dun
Gombak Setia untuk terus
menyokong PAS dan kera
jaannegeri Selangor.
Katanya, penambahan

ilmu dan pendekatan kepa
da ilmu agama dalam setiap
kali program menjadikan
mereka lebih terbuka un
tuk menerima perubahan
dalam politik.
Menurut beliau di sam

ping itu setiap Adun dan
kerajaan negeri tidak me
lupakan tanggungjawab
untuk melaksanakan projek
pembangunan yang sesuai.
Beliau ditemui dalam

program 'Back To School'
dan gunting rambut per
cuma di masjid Rahimah,
Greendwood, Ahad lalu.
Katanya, sumbangan

baucer bernilai rmso setiap
seorang dan gunting rambut
percuma itu boleh memban
tu meringankan tanggungan

ibu bapa yang berhadapan
dengan kenaikan harga ba
rangbarang keperluan asas.
Seramai 600 orang ka

nakkanak menerima sum
bangan baucer Back To
School dengan melibatkan
kos berjumlah RM3o,ooo.
Berdasarkan sambutan

ibu bapa dan kanakkanak
terpancar wajah gembira
dan rasa bersyukur kerana
mendapat wakil rakyat dan
kerajaan yang prihatin de
ngan masalah rakyat.

Hasbullah yang juga Tim
balan Yang Dipertua PAS
Kawasan Gombak berusaha
untuk memastikan tiada
seorang masyarakat di Gom
bak tertinggal memperolehi
manfaat hasil kerajaan ne
geri Selangor.

Kebijaksanannya mem
bagikan masa untuk jemaah
dan rakyat menjadikan be
liau antara Adun PAS yang
kerap dan cepat turun pa
dang ketika rakyatnya di
timpa kesusahan.
Dun Gombak Setia

antara kawasan yang kerap
ditimpa bencana antara

nya tanah runtuh dan pokok
tumbang terutama ketika
berlaku hujan lebat dan an
gin kencang.

Katanya, kejadian tanah
runtuh yang melibatkan ka
wasan d^pur dan belakang
rumah penduduk kerap ber
laku di tempat yang sudah
direzab oleh kerajaan.
"Sepatutnya kawasan

tersebut bukan kawasan
untuk dibina rumah atau
dibangunkan kerana faktor
geografi yang sudah dike
nalpasti sebagai tempat
yang tidak sesuai," katanya.

Bagi mengatasi masalah
yang sering berlaku di ka
wasan rumah yang dibina di
atas rezab kerajaan katanya,
"Kita ada mesyuarat khas
di peringkat daerah untuk

jangka panjang."
Sekarang ini kata beliau

telah dilakukan langkah
jangka pendek dengan pe
mindahan dan penutiipan
tanah di tempat berlakunya
runtuhan.

Keprihatinan dan ke
sungguhan membantu me

nyelesaikan masalah rakyat
dilakukan tanpa mengira
fahaman politik, agama dan
bangsa.

Begitu juga keprihatinan
beliau terhadap masyarakat
orang Asli yang tinggal
di Batu' 12 Jalan Gombak.
Walaupun masyarakat
orang Asli berada di bawah
Jabatan Kemajuan Orang
Asli Selangor (JAKOA), be
liau tetap menghulurkan
sumbangan dan bantuan.
Jalinan hubungan kasih

sayang dengan masyarakat
orang Asli termetri bukan
sahaja sebelum pilihan raya
tetapi berteriasan sehingga
beliau bergelar Yang Berhor
mat.

"Saya tidak bezakan
walaupun saya faham

masyarakat orang Asli
mempunyai kekangan yang
tinggi. Kita tetap mengambil
pendekatan, kita pergi ke

pada mereka. Kita rarmajlis
perkahwinan mereka, sum
bangan hari raya dan seba
gainya," katanya.
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Lawatan tapak bersamaAhll Majlis MPS Zon 1, Mohamad
Azizul Abu Bakar, Jurutera Daerah JKR, MPS, Roadcare, MTD
Prime, Penghulu dan Ketua Kampung Gombak Utara ke
kawasan bai^ir Gombak Utara.

Adun Gombak Setla yang mudah senyum dan rai kehadlran kanakkanak tnenyebabkan beliau
disenangi oleh pelbagai lapfean masyarakat

Ustaz Hasbullah bersama Pegawai PKM Gombak Setla merai sebahagian600 penerbna sumbangan baucer persekolahan
dalam program 'Back To SchooT.
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Ustaz Hasbultah Ridzwan selesal melakukan gotong royong bersama Lembaga Zakat Selangor di sebuah rumah asnaf di Sg.
Salak, Batu 10, Gombak Utara.

Menyantuni dan meral
kehadlran kanakkanak
yang berusia 3 tahun,
Umar dengan memberi
sebungkus Mskut bag)
menggembirakan kanak
kanak tersebut
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PAS Selangor tidak mahu
pemimpin 'Touch And Go'
Ole SAIDAH HAIRAN

PANDAN: PAS Selangor ti
dak memerlukan pemimpin
bersifat 'Touch And Go' yang
tidak mempunyai pegangan
dan dasar yang jelas untuk
mentadbir dan memajukan
rakyat negeri Selangor.

Naib Presiden PAS, Dato'
Iskandar Abdul Samad me
negaskan PAS Selangor me
merlukan pemimpin yang
komited dan memahami
budaya serta adat orang Se
langor.

Katanya pemimpin yang
komited mampu bekerja
keras untuk mempertah
ankan kemenangan PAS
di negeri Selangor pada
pilihan raya umum ke14
nanti.

"Kita tidak mahu orang
yang bersifat 'Touch And
Go'. Kita tidak mahu mereka
lari meninggalkan Selan
gor apabila kalah dan tidak

mahu bekerja bersamasa
ma," tegasnya.

Tambah beliau tidak ada
masalah pemimpin yang
hadir ke Selangor itu orang
luar atau anak jati negeri
tetapi yang penting mereka

mesti komited untuk rakyat
Selangor.
Beliau yang juga Pesu

ruhjaya PAS Selangor meng
ingatkan pimpinan dan
ahli PAS supaya berhati
hati dengan segala tindakan

yang dilakukan.
Ini kerana katanya di

negeri Selangor mempu
nyai kepelbagaian bangsa
dan agama berbeza dengan
negerinegeri lain.
"Hubungan pimpinan

PAS Selangor di semua per
ingkat bersama masyara
kat bukan Islam sehingga
kini amat baik dan ia bu
kan hanya dilakukan pada
musim pilihan raya tetapi ia
berterusan," katanya.
Menurut beliau pimpi

nan PAS Selangor perlu
berhatihati dalam menja
wab segala persoalan dari
pada pihak media kerana ia
berkemungkinan akan diek
sploitasi.
Katanya, rakyat di Se

langor memuji sikap dan
tindakan 13 Adun PAS serta
seorang Ahli Parlimen PAS
yang sentiasa memberikan
perkhidmatan terbaik ke
pada rakyat.

Siapa kata pimpinan PAS duduk dalam keiompoK mereka
sendiri. Naib Presiden PAS, Dato' Iskandar Abdul Samad
diserbu kanakkanak daripada masyarakat India di program
mega Pandan.

Page 1 of 1

06 Jan 2017
Harakah, Malaysia

Author: Saidah Hairan • Section: General News • Page: N21 • Printed Size: 194.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 1,593.04
PR value: MYR 4,779.12 • Item ID: MY0028091140

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



3 penjuru tanggung
akibat bersama
PAIWAN: flesuiH&iaja
PAS Selangor, Date/ Iskan
dar Abdul Samad men
cabar parti baharu PAN
jika ditububkan untuk
menggantikan PAS parti
itu mesti berani berhadap
an dengan PAS pada pili
han raya umum nanti.
Beliau memberi ama

ran jangan pula menyuruh
parti jainberlawan dengan
PAS terana tidak beraai
untuk berhadapan dengan
PAS.
"Saraasama kita me

nartggung akibatnya.
Kami tidak ada masalah

jika PAN hendak bertan
diitg di kerusikerusi yang
dimenangi oieh PAS atau
pernah ditandingi oleh
PAS," tegasnya.
Menurut beliau, ia

adaiah hak mereka di
dalam sebuah negara de
mokrasi tetapi jika betul
hendak menggantikan PAS
maka silakan bertanding
melawan PAS.

"Jangan pula menyuruh
parti lain berlawan dengan

PAS kerana tidak berani
! berhadapan dengan PAS.

Kami tunggu," tegas
nya.

Beliau yang juga Adun
Chempaka berkata, PAS
Selangor bersedia meng

. hadapi apa sahajalandskap
politik bara dalam pertem
bungan tiga penjuru pada
pilihan raya umum ke14.
' Katanya sama ada per

. tandingan dua penjuru'
atau t^a penjuru jentera
pilihan raya PAS telah ber
sedia untuk menghadapi
apa sahaja kemungkinan.
Gxco kanan kerajaan

negeri Seiangor itu me
negaskan jika ada persetu
juan untuk dua penjuru, PAS
bolehmenghonxiatinya.
"Jika tidak ada per

setujuan dan akan ber
laku "free for all", PAS
bersedia untuk menerokai
kawasankawasan baru,"
tegasnya.
Tambah beliau jentera

PAS berupaya dikerah
menghadapi kemungki
nan tersebut
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Menjelang PRU14

PAS Sabah sedia
tanding 50 kerusi Dun
HARAKAH: Bolehkah
tuan jelasnya serba se
dikit apakah masalah
yang berlaku di Sabah ini
khususnya di kawasan
Kota Belud?

AMINUDDIN: Isu pem
bangunanlah di Sabah
ini seperti mana yang di
umumkan pada Pilihan Raya
Umum (PRU) ke13 dahulu,
rakyat sudah bangkitkan
mana Lebuhraya PANBor
neo dan sekarang dalam
Bajet 2017, Perdana Menteri
(PM) Dato' Sen Najib Tun
Razak telah kemukakan dan
sedang dilaksanakan. Jika di
Kota Belud ini masalah beka
lan air menjadi masalah. Se
belum PRU ke13 tahun 2013
lalu, pemasangan paip begi
tu rancak dipasang. Selepas
pilihan raya air masih tidak
adalagi.
Saya dengan beberapa

orang pimpinan PAS Sabah
telah melawat ke loji rawatan
air. Pada mulanya, mereka
(pegawai) tidak mahu bek
erjasama kerana "takut."
Setelah berbincang dan
menyatakan tujuan kami
(PAS) datang mahu tahu apa
masalah sebenar yang men
jadi masalah kepada bekal
an air khususnya di Kota
Belud ini. Bahkan, barubaru
ini ada penduduk dan orang
kampung buat demons trasi
kerana masalah air tersebut .
Kami diberitahu oleh

pihak terbabit bahawa setiap
dua bulan sekali laporan
dibuat kepada pihak kera
jaan negeri Sabah tentang
masalah bekalan air itu.
Bayangkan, sejak dari tahun

70an air yang dirawat itu di
simpan di satu tempat atau
loji hingga hari ini belum ada
pembesarannya.

Penggiina semakin ramai
dan macam mana loji mahu

tampung dengan jumlah
kapasiti yang besar. Jika da
hulunya hanya untuk rakyat
di Kota Belud sahaja tetapi
sekarang telah adanya hos
pital, sekolahsekolah me
nengah yang banyak dan
pertambahan perumahan
rakyat. Jadi macam mana
bekalan air terawat itu
mahu mencukupi penggu
nanya. Laporan telah dibuat
beberapa kali supaya pihak
berwajib menambahbaik
loji yang sedia ada sejak ta
hun 70an lagi.
Sekarang kita (rakyat)

sudah tahu kenapa masalah
air berlaku di Kota Belud.
Apabila kita (PAS) terangkan
kepada rakyat timbul pula
persoalan baharu. Pemimpin
mereka (Barisan Nasional)
memberitahu bahawa kera
jaan akan membina em
pangan. Kita (PAS) dituduh
membangkang cadangan
kerajaan negeri yang mahu
membina empangan pada

PRU13 lalu. Sebenarnya,
tidak timbung isu bina em
pangan di sini (Kota Belud)
kerana kita semua tahu bu
kan masalah air tiada di sini.
Air banyak di Kota Belud ini
sebab air dari Gunung Kina
balu tidak pernah putus. Apa
yang yang menjadi masalah
adalah loji tempat simpanan
air terawat tidak diperbesar
kan bagi menampung kapa

siti penggunanya.

Apakah isu sebenar yang
teijadi apabila sering ka
li berlakunya tragedi ke
bakarari rumah setinggan
di Sabah ini?
Ya, sering kali berlaku

kebakaran rumah setinggan
di Sandakan, Kudat, Tawau
dan sebagainya. Saya pun
tertanyatanya juga kenapa.
Dahulunya, tidak berlaku
kebakaran yang kerap dan
perumahan itu diduduki
secara setingganlah. Tetapi,
kenapa hari ini berlaku ke
bakaran yang banyak dan
sebagai orang biasa (rakyat)
tertanyatanya persoalan
itu. Apakah itu kerana ada
perancangan yang "ja
hat"? Manakala, kawasan
yang kerap kali berlaku
kebakaran itu majoritinya
muslim, orang Islam. Kami
(PAS) telah pergi melawat di
kawasan kebakaran di Ku
dat, Sandakan dan Tawau
semuanya tempat orang Is
lam. Jadi, sedihlah kerana
yang jadi mangsanya ramai
orang Islam yang kehidup
an mereka susah. Jumlah
keseluruhannya saya tidak
pasti tetapi majoritinya ru
mah kediaman orang Islam.

Saya tidak ada jawapannya
kenapa orang Islam di sini
sentiasa mendapat ujian
seperti itu. Kita minta pihak
berkuasa boleh siasat de
ngan telus dan adil.

Bagaimana perkemba
ngan politik PAS di Sabah
mutakhir ini?

Setakat ini di Sabah sejak

tahun 2015. Parti KeADIL
an Rakyat (PKR) dan DAP
telah mengisytiharkan kita
(PAS) dikeluarkan dari Pa
katan Rakyat (PR) di Sabah.
Walaupun kita (PAS) tidak
bersetuju dengan tindakan
(keluar) itu tetapi mereka
tetap dengan keputusan Pa
katan Rakyat Sabah tidak
mahu lagi PAS. Sekarang ini,
kita (F*6) bersendirianlah di
Sabah ini dari sudut politik.

Kemudian, dalam Sidang
Dewan Undangan Negeri
(Dun) Sabah barubaru ini
telah meluluskan persem
padanan' baharu pilihan
raya yang melibatkan 13
kerusi Dun tambahan. Jadi
hari ini telah ada 73 kerusi
Dun Sabah. Sebelum ini,
pada PRU13 dahulu ada 60
kerusi Dun dan sekarang 73
kerusi Dun di Sabah.
Apabila begitu, dari

persepsi masyarakat jika
PAS mahu menguasai (me
merintah) negeri kena
bertanding banyak kerusi
Dun bagi menggambar
kan kita (PAS) bersungguh
dan berkeyakinan, hendak
berkuasa. Maka, kita (PAS)
akan bertanding pada PRU
ke14 nanti sebanyak 40
hingga 50 kerusi Dun. Kita
hendak beritahu rakyat ba
hawa kita (PAS)benarbenar
serius untuk kuasai kera
jaan negeri Sabah. Walau
macam mana pun itu ber
gantung kepada keputusan
PAS Pusat kerana kita se
cara umumhya PAS masih
ada pakatan dengan PKR
khususnya di Selangor.

Page 1 of 3

06 Jan 2017
Harakah, Malaysia

Author: No author available • Section: General News • Page: N6
Printed Size: 677.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white
Ad Value: MYR 4,820.00 • PR value: MYR 14,460.00 • Item ID: MY0028091148

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



PASSabahtelah 1 ,
menyatakan pendirian ^., I
parti dengan meletakkan : I
sasaranbertandliig "I
antara40hhig9a50 I
' kerusl Dewan Undangan i' j
NegeriflDun)dan15 , Li
KerusffarNmendi ■ tSHHI
Sabah pada PHihanRaya ' HL
UnumCPMOIaRikin S '
datang. PASSabahkini r *
bersendhian setetah . ;3Hr
dttendangkehiaroleh
rakan Pakatan Rakyat ^Br
(PR) terdtri dari Parti
KeADILan Rakyat (PKR)
dan CAP pada tahun 2QI5 lalu.

Pesuruhjayanya. Mohd Aminuddin AHng berfcata
demikian dalam satu tamubual bersama wartawan
senior Harakah, Khainil Azlam Mohamad pada aatu
program Reunion Alumni Sabati Lepasan Instftut
Derakan (IB) dan Ma'ahad Band Quran (MPQ) dl
Pondok FHdzHalll Quran, Kampung Tamau, Kota
Beliid, Sabah, 25 Dfeember lalu. Beberapa isu rakyat
aetempat turut dlbangkltkan oleh Pesurutyaya PAS
Sabah Itu mho ringkas terutama dl kawasan Kota
Belud dan beriknt adalah tamubual tersebut.
 

Jika PAS Sabah akan
bertanding antara 40
hingga 50 kerusi Dun,
agakagaklah berapa ke
rusi Dun di kawasan Kota
Belud ini sendiri?

Di kawasan Kota Belud,
sebelum ini pada PRC ke13,
PAS hanya bertanding tiga
Dun dan satu Parlimen Kota
Belud ketika dalam Pakatan
Rakyat. Sekarang ini dengan
persempadanan baharu pili
han raya telah jadi empat Dun

dan Parlimen masih satu.
Kita (PAS Sabah) telah

pun bermesyuarat dan me
mutuskan kerusikerusi
sebanyak empat Dun di
Kota Belud ini kita akan
bertanding semua dan satu
untuk Dewan Himpunan
Penyokong' PAS (DHPP),
insyaAllah. Sebab dari em
pat Dun itu ada satu yang
majoriti pengundinya non
muslim. Jadi, kita (PAS) hen
dak cari juga seorang calon
kita dari DHPP untuk kita

beritahu rakyat Sabah dari
sudut politiknya bahawa
kita (PAS) tidak perkauman.

Pada PRU13 lalu, PAS
Sabah bertanding berapa
b^nyak kerusi Dun dan
Parlimennya?
Ya, pada PRU13 lalu itu

kita (PAS) bertanding 9
kerusi Dim dan dua Parli
men. Tetapi hanya tiga Dun
yang kita hilang deposit,
enam Dun tidak hilang
euma belum menang. Be

gitu juga dengan satu Parli
men di Batu Sapi yang kita
kalah itu setaraf dengan
kekalahan PAS di Semenan
jung iaitu dalam 43 peratus.
Pada PRU14, insyaAllah
jika diizinkan kita (PAS)
akan tanding 15 kerusi dari
25 kerusi Parlimen. Kita se
rah kepada PAS Pusat buat
keputusannya dan berapa
kerusi yang dipersetujuinya
dan kita (PAS) akur di Sa
bah.
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Pesuruhjaya PAS Sabah, Mohd Aminuddin Aling (tiga kirO dan Timbalannya, Awang Laiman
Ikin (dua kiri) pada satu majlis di Pondok Flidzilalil Quran, Kampung Tamau, Kota Belud,
Sabah, 25 Disember lalu.

PAS melihat potensi Sabah pada masa akan datang.

Sebahagian dari peserta Reunion Alumni Sabah Lepasan
Inslitut Berakan (IB) dan Ma'ahad Darul Quran (MDQ) di.
Pondok Flidzilalil Quran, Kampung Tamau, Kota Belud, Sabah,
25 Disember lalu.

Page 3 of 3

06 Jan 2017
Harakah, Malaysia

Author: No author available • Section: General News • Page: N6
Printed Size: 677.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white
Ad Value: MYR 4,820.00 • PR value: MYR 14,460.00 • Item ID: MY0028091148

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



TftHtJN 2017 baru sahaja
melangkah masuk yang
pastinya menjanjikan seribu

satu kemungkinan dengan
izin dan ketentuan Allah SWT.
2017 gagah melangkah masuk
meninggalkan 2016 yang sungguh
bersejarah dan bermakna.

Sekurangkurangnya bagi PAS
saya mengira 2016 merupakan
tahun yang paling mencabar buat
Parti Islam ini sepanjang lebih 60
tahun usianya.

PAS melalui cabaran dalaman
terbesamya semasa menghadapi
muktamar pemilihannya pada
tahun 2015. Muktamar yang
diadakan di Kuala Selangor
itu telah melihat pertandingan
paling sengit dalam sejarah PAS
seh'ingga semua jawatan tertinggi
dalam parti ditandingi.

Sebagai mana yang semua
ketahui bahang panas pemilihan
pucuk pimpinan dalam PAS
itu dimuktamadkan dengan
kemahuan para perwakilan
apabila Dato' Seri Tuan Guru Haji
Abdul Hadi Awang dikekalkan
sebagai presiden dengan lebih 70
peratus sokongan diikuti Dato'
Tuan Ibrahim Tuan Man sebagai
timbalan dan Ustaz Idris Ahmad,
Ustaz Dato' Mohamad Amar Nik
Abdullah dan Dato" Iskandar
Abdul Samad masingmasing
sebagai naib presiden.

Keputusan muktamar lazimnya
buat PAS diterima dengan hati
terbuka dan masingmasing
yang kalah dan menang bertaut
kembali demi kepentingan
perjuangan dan jemaah.
Ini walau bagaimanapun

tidak berlaku ketika itu apabila
pemukapemuka yang kalah
bertindak mengkhianati
perjuangan dan menubuhkan
parti baharu demi agenda
peribadi.

Tindakan luar biasa itu
dianggap sesetengah pihak
khasnya para penganalisa sebagai
paku terakhir buat keranda PAS.
Ramai meramal kononkononnya
pemberontakkan terhadap PAS,

2017, tahun PAS
kukuhkan kedudukan
■■■■ —

MENERJANG
1 BADAI
ROSLAN SMS

dengan terjun keluar ahli
ahlinya ke parti baharu itu bakal
melumpuh dan menamatkan
riwayat PAS.

Ramai yang percaya ketika itu.
Kerana itu 2016 penting buat

PAS. Jika PAS bakal lumpuh
dan tamat riwayatnya, maka
2016 adalah tahun bersejarah
persemadian PAS.

Jelas PAS bukan perjuangan
peribadi manamana individua
atau kelompok. PAS adalah
sebuah gerakan Islam,
kekuatannya pada dasar
dan aqidah perjuangannya.
Perjuangannya tidak
akan terkubur atau tidak
mampu terpadam walaupun
berlaku pengkhianatan atau
permberontakkan dalaman
sesengit mana pun.

2015 sekerat dua bekas
pimpinannya berserta
penyokong masingmasing
telah mengkhianati PAS dengan
nafsu dan anganangan besar
mahu menggantikan PAS, tetapi
apa yang berlaku pada 2016
api perjuangan PAS bukannya
malap, malah sebaliknya
raenjadi makin marak dan panas
menyala.

Dalam tempuh yang sangat
singkat semua kawasankawasan
PAS yang terjejas dengan
pemberontakkan pimpinannya

telah berjaya dipulihkan dan hari
ini masingmasing berdiri tegap
dan teguh dengan giat membuka
dan menubuhkan cawangan
cawangan baharu. Keahlian PAS
pun semakin mencacak naik
pada tahun 2016.
Temyata pengalaman luas dan

bacaan politik yang tajam yang
dimiliki Tuan Guru Presiden PAS
berserta pasukan saf kepimpinan
baharunya berjaya mengemudi
bahtera PAS menjadi parti yang
semakin disegani dan diberi
perhatian.

lika sebelumya ada yang
menjangkakan PAS akan lumpuh,
ternyata mereka semua tersasar
jauh dan tersilap.

Malahan 2016 PAS semakin

mantap dan terkehadapan dalam
mencetuskan isuisu besar
sehingga ia meniti hangat dibibir
masyarakat dan rakyat.

"Budaya Politik Matang dan
Sejahtera" yang diperkenalkan
PAS berjaya melontarkan PAS
sebagai sebuah gerakan Islam
dan parti politik yang semakin
disenangi ramai dan malah
hujahhujah dan pandangan
pimpinan PAS khasnya wakil
wakil rakyat di Parlimen dan
dewandewan negeri serta di
majlismajlis forum tempatan
dan antarabangsa semakin diberi
perhatian kerana kematangan
dan maklumatnya.

Tiada lagi suara ahliahli
Parlimen PAS yang celupar,
terpekiklolong dan biadap
sebaliknya setiap yang bangun
berhujah, pandangannya
diberi perhatian dan dihormati,
mencerminkan akhlak dan

keperibadian sebenar wakil yang
mewakili suara gerakan Islam.

RUU355 turut meletakkan
PAS sebagai sebuah gerakan
Islam yang serius dan tiada
kompromi dalam menjuarai
tuntutan perjuangan Islam.
Masyarakat Malaysia khasnya
rakyat yang beragama Islam
melihat kesungguhan PAS. itu
dalam berjuang memperkasakan
syariat Islam, walaupun dikritik
dan dibenci pihak tertentu yang
berkepentingan dan pihakpihak
minoriti yang tidak toleran.

Demi Islam PAS sanggup
berkerjasama dengan sesiapa
pun, suatu pendirian yang
jelas dan konsisten yang sangat
dihormati rakyat jelata.

2016 juga menyaksikan
PAS terserlah dalam platform
antarabangsa. PAS dilihat ke
hadapan khasnya dalam isu
penderitaan dan penindasan
kaum Rohingya di Myanmar serta
dalam isu Syria.

Pada saat pihak lain sibuk
beranganangan merampas kerusi
PAS dan negeri PAS, ahliahli dan
pimpinan PAS terjun kepangkuan
masyarakat, prihatin pada nasib
dan kebajikan rakyat dengan
mendengar suara dan rintihan
mereka dalam pelbagai forum di
samping memberi khidmat dan
menyalurkan bantuan.

Sesungguhnya rakyat Malaysia
melihat semua ini, dan dengan
kematangan dan kemampuan
berfikir mereka, insyallah mereka
tahu siapa pilihan mereka apabila
tiba Pilihan raya umum nanti.
Tidak dinafikan mereka akan

lebih condong dan cenderong

pada kelompok yang serius dan
istiqamah dalam pernjuangan
mereka, dan setakat ini, dengan
2016 sebagai bukti, tiada yang
menepati kriteria ini melainkan
PAS.

2016 tahun yang didakwa
sesetengah penganalisa sebagai
tahun PAS akan lumpuh dan
terkubur kononnya dengan
penubuhan Pan dan putusnya
hubungan politik dengan
DAP ternyata satu retorik
kosong.

PAS malah memposisikan
dirinya semakin relevan dan
diperlukan rakyat dan mana
sahaja parti politik yang
sedar akan kekuatan dan

kemampuannya. Ini bukan
omong kosong tetapi satu fakta
yang sukar disangkal.

Seorang penganalisa veteran
akhbar harian The Star, Joceline
Tan dalam satu tulisannya
memberikan kesimpulan
terbaik buat PAS. Katanya: "PAS
masih kekal sebagai sebuah
parti Melayu yang perlu diberi
perhatian. Ia mempunyai
kekuatan besar dari kalangan
ulama dan profesional yang
muda dan istiqamah yang
bakal membentuk masa depan
partinya dan malah mungkin juga
negara."

2016 telah melihat PAS
mengukuhkan kedudukannya
dan tidak mustahil 2017 pula
ia akan melonjak lebih jauh ke
hadapan dengan komitmen dan
dokongan ahliahlinya yang lebih
1 juta orang itu.

Selamat Tahun baru Masehi
2017.
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'SEXftJABOLEH SELESAI'
■ Mokhtar enggan keruh keadaan, yakin baki kontrak Zainal mampu dilunaskan

Biarpun tidak menjelas
kan pihak mana yang se
patutnya melangsaikan
bayaran pampasan itu
yang difahamkan berjum
lah hampir RM900.000
berdasarkan baki kontrak

hingga November 2017,
beliau yakin masalah itu
boleh diselesaikan.

"Berhubung status tuntu
tan Zainal ia mungkin akan
dibincangkan dalam me
syuarat Exco FAS yang di
jangka akan diadakan rrung
gu depan. Apaapa perkara
yang rumit haruslah dibin
cangkan dalam mesyuarat,

Aziman Rosdi

aziman@hmetro.com. my

kami mahu meredakan kea
daan.

"Saya tidak boleh mem
berikan jawapan kerana
perkara ini harus dibincang
kan bersama ahli Exco FAS,"
katanya
Tidak reda dengan isu ke

tiadaan dana bagi skuad Red
Giants musim ini, FAS sekali
Iagi dhimpit kontroversi
apabila Zainal yang dipecat
pada 6 Ogos lalu tampil
mendedahkan mengenai
masalah bayaran baki kon
traknya kelmarin.
Arena Metro melaporkan,

Zainal tidak menerima ba

Kiab Launpur

Timbalan Presiden

Persatuan Bolasepak
Selangor (FAS) Datuk

Mokhtar Ahmad tidak mahu

menuding jari kepada ma
namana pihak mengenai
tuntutan baki kontrak bekas

jurulatih Zainal Abidin Has
san sebaliknya isu itu akan
dibincangkan dalam me
syuarat Exco FAS minggu
depan.

yaran baki kontrak penuh
seperti yang dijanjikan se
baliknya masih menerima
bayaran gaji bulanan hingga
Oktober lalu.
Apa yang mencetuskan

tanda tanya buat pengendali
berusia 55 tahun itu apabila
hingga kini beliau masih be 
lum menerima surat rasmi
penamatan kontrak selepas
dipecat menerusi mesej
khidmat pesanan ringkas
daripada Presiden Datuk Se
ri Mohamed Azmin Ali pada
6 Ogos disusuli kenyataan
media oleh bekas pengurus
Amirudin Sharl sehari se

lepas itu.
Ketika ditanya adakah pi

hak yang bertanggungjawab
yang membawa masuk dan
memecat Zainal iaitu Azmln

dan Amirudin yang seha
rusnya menyelesaikan ma
salah bayaran Itu, Mokhtar
enggan memberikan penje
lasan.
"Saya tidak boleh komen

mengenai hal itu. Ini kerana
kami tidak mahu menge
ruhkan lagi keadaan. FAS
berusaha untuk mencari ]a
lan penyelesaian, bukannya
mahu menambahkan lagi
masalah," katanya.

MOKHTARJduduk,
dua kinan) enggan
komen mengend
status Zainal.

>>Zainal Abidin Hassan dipecat pada
i lalu sebagai pengendali Selangor
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Polis tahan
empat
pekerja
MPK
Hang Polis menahan lima
lelaki termasuk empat ka
kitangan Majlis Perbandaran
Klang (MPK) bagi membantu
siasatan dalam insiden le
tupan bunga api di Kompleks
Sukan Pandamaran di sini,
Ahad lalu.
Ketua Polis Daerah Klang

Selatan, Asisten Komisioner
Alzafny Ahmad Ahmad ber
kata, semua suspek yang juga
rakyat tempatan itu berusia
30 hingga 40an.
"Semua tangkapan itu di

lakukan di beberapa rumah
di sekitar Klang pada awal
pagi tadi (semalam) dan se
malam (kelmarin).
"Ada daripada mereka

tampil menyerah diri kepada
polis," katanya ketika dihu
bungi Harian Metro, di sini,
semalam.
Kata beliau, kelimalima

suspek direman sehingga 8
Januari depan bagi memban
tu siasatan.
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Terpaksa
baiki sendiri
■ Pemilik rumah belanja lebih
demi keselesaan penyewa pangsapuri

Selain masalah sampah,
kebocoran air kerap berlaku
menyebabkan beberapa ba
hagian dalaman rumah pen
duduk mula mereput.
Pemilik rumah, Normah

Atan, 55, berkata, dia ter
paksa mengeluarkan wang
sendiri membaiki kerosakan
rumah supaya dapat mem
berikan keselesaan kepada
dirinya dan penyewa baru.
"Saya memang sudah la

ma tidak tinggal di
pangsapuri ini,
tetapi sentiasa
datang untuk
melihat kea
daan rumah
dan penyewa.
Kali ini, saya
menghabiskan
RM1,200 untuk
membaiki din
ding dan lantai ru
mah.
"Bukan saja terpaksa me

nanggung kos tinggi, penye

wa saya juga bimbang di
jangkiti penyakit kerana

persekitaran yang
kotor," katanya.

Penduduk,
SaifulMohd, 29,
berkata, sejak
masalah itu
berlarutan, ke
mudahan lif tu
rut rosak menye 

babkan penghuni
terpaksa mengguna

kan tangga yang licin dan
berlumut.
"Sebelum ini, isteri saya

yang sarat mengandung ter
paksa menggunakan tangga
yang permukaannya am at
membahayakan," katanya
memaklumkan masalah itu
timbul sejak hampir tiga ta
hun lalu.
Menurutnya, dia kesal be

lum ada pihak tampil mem
bantu sehingga kini.

"Kediaman kami di kawa
san terpencil dan apabila
timbul masalah seumpama
ini, penghuni rasa kecewa
kerana ia berlarutan," ka
tanya.

Sementara itu, Yang Di
pertua Kelab Harmoni Se
langor (KHS,) Dr V Sunder
menggesa semua pihak ber
bincang bagi menyelesaikan
isu berkenaan.
"Saya dimaklumkan Ba

dan Pengurusan Bersama
(JMB) pangsapuri itu berisiko
untuk dibubarkan apabila
Majlis Perbandaran Subang
Jaya (MPSJ) mengeluarkan
surat peringatan pada 30 Di
sember lalu supaya menga
dakan mesyuarat agung ta
hunan (AGM) dalam masa 22
hari.
"Justeru, saya berharap

masalah ini diselesaikan de
ngan baik demi kebajikan
penduduk," katanya.

Bukan saja terpaksa
menanggung kos
tinggi, penyewa saya
fuga bimbang
dijangkiti penyakit
kerana persekitaran
yang kotor"
Normah



TANGGA bertumut akibat kebocoran air menimbulkan rasa tidak seksa penghuni.
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Pengguna pentingkan diri sendiri
Kuala Lumpur: Mentaliti
kelas ketiga. Itu gelaran se
suai bagi segelintir masya
rakat di negara ini yang hie
mentingkan diri sendiri ke
tika meletak kenderaan se
hingga menimbulkan masa
lah dan kemarahan kepada
orang ramai.
Tinjauan Metroplus di 10

lokasi tumpuan sekitar Lem
bah Klang mendapati terda
pat banyak kesalahan me
letak kenderaan di semua
kawasan parkir di lokasi
berkenaan terutama meng
gunakan dua petak parkir
dan meletak kenderaan di
bahu jalan.
Selain itu, tidak kurang ju

ga pemandu yang menyalah
guna tempat meletak ken
deraan orang kurang upaya
(OKU) dan lebih teruk, ada
pemandu yang meletak ken
deraan mereka di hadapan
pintu premis menyukarkan
orang ramai melalui kawa
san itu.

Pembantu perubatan yang

mahu dikenali sebagai Red
za, 37, berkata, setiap hari
pasti ada kenderaan yang
membuat kesalahan meletak
kenderaan di kawasan hos
pital tempat dia bekerja.
"Tidak dinafikan, mereka

yang datang ke sini keba
nyakannya pesakit tetapi ra
mai pula yang 'sakit otak'
sehingga tidak mempeduli
kan kesusahan orang lam
dan terlalu mementingkan
diri sendiri," katanya ketika
ditemui di sebuah hospital di
sini.

Pekerja pasar raya Ahmad
Syaifuddin Ahmad Hisham,
27, berkata, dia pernah di
cederakan pengunjung pasar
raya kerana menegur per
buatan pemandu yang me
letak kenderaan di hadapan
pintu kawasan memunggah
barang.
Pembantu klinik Nur

Aisyah Mat Dali, 25, berkata,
kebanyakan pemandu yang
meletak kenderaan sesuka
hati itu bernasib baik kerana

ramai masyarakat di negara
ini masih bertimbang rasa.
Sementara itu, Pegawai

Penerangan Majlis Perban
daran Selayang (MPS) Ah
mad Fauzi Ishak berkata, pi
haknya kerap menerima
aduan berhubung kesalahan
parkir bertindih atau meng
halang laluan.
"Kita akan menunda ken

deraan yang menghalang la
luan sekiranya menerima
aduan, ini kerana ia menim
bulkan masalah kepada pe
mandu lain termasuk orang
awam.

"Bagi kawasan' seliaan
majlis, antara kawasan yang
sesak dengan kenderaan
adalah di Bandar Barn Se
layang, Sri Gombak dan pe
kan Rawang," katanya.
Menurutnya, kenderaan

yang ditimda akan dibawa ke
depoh simpanan di belakang
Stadium Selayang dan kom
paun akan dikenakan kepa
da pemilik yang datang me
nuntut kereta mereka.

Headline Pengguna pentingkan diri sendiri
MediaTitle Harian Metro
Date 06 Jan 2017 Color Full Color
Section Supplement Circulation 179,231
Page No 6 Readership 537,693
Language Malay ArticleSize 213 cm²
Journalist N/A AdValue RM 8,359
Frequency Daily PR Value RM 25,077



Anak Mohd. Arif menangis teresakesak dakwa isteri sarat mengandung

KSU KKLW, dua anak kena reman
Oleh JUNHAIRIALYASA

PUTRAJAYA  Ketua
Setiausaha (KSU) Ke
menterian Kemajuan

Luar Bandar dan Wilayah
(KKLW), Datuk Mohd. Arif
Ab. Rahman, 59, bersama
dua orang anak lelakinya di
tahan reman selama tujuh
hari bermula semalam bagi
membantu siasatan kes salah
guna kuasa dan rasuah oleh
Mahkamah Majistret di sini.
Terdahulu dalam kes ber

profil tinggi itu, salah seorang
anak KSU tersebut, Zuhairi
mengejutkan mahkamah apa
bila menangis teresakesak
semasa membuat rayuan agar
tidak direman dengan alasan
isterinya sedang sarat me
ngandung.
Zuhairi, 34, yang merupa

kan pengurus sebuah syarikat
turut mendakwa, dia perlu
menjaga anaknya yang baru
berusia dua tahun.
Mohd. Arif dan seorang

lagi anaknya, Lukman, 29, se
belum itu turut menyatakan
rayuan masingmasing su
paya tidak ditahan reman di
dalam kamar mahkamah.
Lukman turut menjadi pen

gurus syarikat yang dikaitkan
dengan kes berkenaan.
Majistret Nik Isfahanie

Tasnim Wan Ab. Rahman
bagaimanapun menolak
rayuan Mohd. Arif, Zuhairi
dan Lukman dan memutus
kan mereka bertiga ditahan

reman selama tujuh hari
hingga 11 Januari ini.
Mereka direman mengikut

Seksyen 117 Kanun Kesek
saan bagi membantu siasatan
mengikut Seksyen 17(A) Akta
Suruhanjaya Pencegahan Ra
suah Malaysia (SPRM) 2009.
Ketigatiga beranak ber

kenaan sebelum itu tiba ke
mahkamah pada pukul 9.40
pagi dengan kenderaan SPRM.
Mereka memakai baju lokap

dengan tangan bergari sambil
■diiringi pegawai SPRM.
Dalam pada itu, Timba

lan Pendakwa Raya, Ahmad
Akram Gharib ketika ditemui
di luar mahkamah berkata,
siasatan turut dijalankan di
bawah Seksyen 23(1) Akta
SPRM dan Seksyen 165 Ka
nun Keseksaan dan Akta,Pe
ngubahan Wang Haram.
Seksyen 165 Kanun Ke

seksaan ialah berkaitan pen
jawat awam menerima benda
yang berharga dengan tiada
balasan daripada orang yang
tiada kenamengena dalam
apaapa prosiding atau uru
san yang dijalankan oleh pen
jawat awam itu.
Kosmo! semalam melapor

kan Mohd. Arif ditahan
SPRM bagi membantu siasa
tan berhubung kes menyalah
gunakan kuasa di kediaman
nya di Subang Jaya, Selangor
kirakira pukul 8 pagi.

Anggotaanggota SPRM
berada di rumah Mohd. Arif
selama hampir 12 jam dan
dalam serbuan itu menjumpai
kirakira 150 beg tangan serta
jam tangan pelbagai jenama.
SPRM turut merampas

dan menyita wang tunai serta
jongkong emas dianggarkan
bernilai RM3 juta.
Sementara itu, Zuhairi

dan Lukman ditahan se
lepas memberi keterangan di
pejabat SPRM dekat sini pada
hari yang sama.
Mohd. Arif merupakan

pegawai kerajaan negeri di
Selangor sebelum menjawat
jawatan di peringkat Perseku
tuan pada tahun 2010.

• Kelulusan Ijazah Sarjana Muda
Sastera (Kepujian) dari Universiti

• Berkhidmat dalam perkhidmatan 
awam selama lebih 33 tahun 
• Bermula dengan Pegawai Tadbir dan
Diplomatik pada 1 Disember 1981 
• Jawatan yang pemah disandang adalah
Timbalan KSU Kementerian Perdagangan Dalam Negeri,
Koperasi dan Kepenggunaan, Pegawai Kewangan
Negeri Selangor, Yang Dipertua Majlis Perbandaran Subang
Jaya dan Pegawai Daeran Sepang

• Dilantik sebagai KSU Kementerian Kemajuan Luar
Bandar dan Wilayah yang baharu pada 16 Oktober 2015
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MOHD. ARIF ditahan reman selama tujuh hari
bagi membantu siasatan kes salah guna kuasa
dan rasuah di Mahkamah Majistret di Putrajaya
semalam.

MOHD. ARIF (depan) bersama dua anaknya, Zuhairi dan
Lukman diiringi pegawai SPRM ke Mahkamah Majistret
di Putrajaya semalam.

SPRM setakat semalam sudah menyita lebih
RM8.2 juta wang tunai dan jongkong emas milik
Mohd. Arif dan anakanaknya.
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Polistahan lima
individu bantu kes
letupan bunga api

sempena Fiesta 
Gegar Klang di I
Kompleks Sukaii Pandamaran di sini Ahad lalu.
Ketua Polis Daerah Klang flelatan, Asisten

Komisioner Alzafny Ahmad berkata, lima lelaki
yang ditahan itu termasuklah empat kakitangan
Majlis Perbandaran Klang (MPK).
"Semua yang ditahan berusia dalam lingku

ngan 30 hingga 40 tahun dan mereka ditahan di
sekitar daerah ini dan mereka direman sehingga
Ahad depan," katanya ketika dihubungi di sini se
malam.
Bagaimanapun, Alzafny enggan mendedahkan

individu yang ditahan itu sama ada mereka ada
lah juruletup dan pembantunya yang dicari oleh
pihak polis kelmarin atau individu lain.
Kosmo! semalam melaporkan, polis memberi

tempoh 24 jam kepada juruletup dan tiga pem
bantunya untuk menyerah diri bagi membantu
siasatan kes letupan bunga api di Kompleks Su
kan Pandamaran, Ahad lalu.
Dalam kejadian tersebut, 14 pengunjung ter

masuk empat kanakkanak cedera terkena per
cikan bunga api yang meletup di kawasan tanah
rata sebelum sempat ke udara.
Ketika kejadian, kirakira 15,000 pengunjung

membanjiri padang kompleks sukan terbabit un
tuk menyaksikan pertunjukan bunga api.



FAS bincang isu Zainal
minggu depan

OlerrAHMAD FAZLI MOHD. YADI

TUNTUTAN bekas jurulatih
Selangor, Zainal Abidin Hassan
akan dibincangkan pada mesyu
arat Exco Persatuan Bola Sepak
Selangor (FAS) minggu depan.
Itu jaminan daripada Tim

balan Presiden FAS, Datuk
Mokhtar Ahmad (gambar kecil)
yang tidak mahu perkara itu
terus berlarutan tanpa ada jalan
penyelesaian.
Semalam, Zainal menuntut

pihak FAS agar me
lunaskan baki gajinya
yang tertunggak me
mandangkan kon
traknyahanyaakanbe
rakhir pada November
tahun ini. 
Zainal mengemuka

kan tuntutan tersebut
kerana sehingga kini
masih tiada sebarang
khabar daripada FAS selepas di
dipecat pada 6 Ogos tahun lalu.
Jelas Zainal, beliau seolah

olah 'digantung tak bertali' se
lepas mengetahui pemecatan
tersebut menerusi laman sosial
Facebook milik bekas pengurus
pasukan, Amirudin Shari atas
arahan Presiden FAS, Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali.
Mengulas lanjut, Mokhtar

menegaskan beliau tidak boleh
membuat sebarang keputusan
atau jawapan tetapi mengesah
kan isu tuntutan gaji selama 13
bulan serta surat pemecatan
rasmi Zainal itu akan dibawa ke
mesyuarat Exco FAS nanti.
"Apaapa perkara yang ru

mit haruslah dibincangkan
pada mesyuarat Exco kerana
kami mahu meredakan kead
aan. Saya tidak boleh membuat

sebarang keputusan kerana
perkara ini harus dibincangkan
bersama ahliahli Exco FAS
yang lain," kata Mokhtar ketika

dihubungi Kosmo!, se
malam.
Ketika ditanya

adakah Azmin atau
Amirudin menjadi in
dividu bertanggung
jawab untuk menyele
saikan tuntutan Zainal,
Mokhtar mengambil
 pendekatan 'kunci mu

WrM». w1

"Saya tidak boleh komen men
genai hal itu. Kami tidak mahu
mengeruhkan lagi keadaan. FAS
berusaha untuk mencari jalan
penyelesaian, bukannya mahu
menambahkan lagi masalah,"
ujarnya.
Kosmo! semalam melapor

kan bahawa Zainal menyifatkan
pemecatannya tidak mengikut
prosedur, malah dia keliru se
lepas gagal mendapatkan surat
rasmi pemecatan biarpun telah
diumumkan menerusi laman so
sial.
Kosmo! cuba mendapatkan

komen daripada Amirudin ber
hubung tuntutan Zainal, tetapi
beliau juga enggan mengulas
lanjut.
"Maaf, saya sekarang berada

di luar negara. Esok (hari ini)
saya akan jawab," ujar Amirudin.



Pengguna terbeban!
Pelaksanaan tanpa beg plastik perlu didahului kempen kesedaran
NOR ATIEYAH YUSOFF

PELAKSANAAN tanpa peng
gunaan beg plastik di pa
sar raya dan kedai ternyata
mengundang panik kepada
masyarakat yang ratarata
nya tidak bersedia untuk
melakukannya.

Malah pelaksanaan itu
sudah dilakukan lebih awal

di Melaka beberapa tahun
yanglalu.

Langkah tersebut juga,
turut diikuti di Selangor
pada 1 Januari lalu, sehingga
menerima pelbagai reaksi
daripada pengguna
khususnya.

Ada juga yang ber
pendapatbahawaiamemberi
kesukaran pada pengguna
dan peniaga kecil un
tuk menyimpan ba
rangyang dibeli.
Dalam satu

laporan, kempen
#BebasPlastik yang
dilaksanakan kerajaan
Selangor barubaru
ini, bekas makanan
polistirena juga tidak
lagi akan dibekalkan
selaras dengan dasar
kerajaan negeri un
tuk bebas plastik dan
polistirena.

Laporan tersebut
juga menyatakan bahawa
pihak terbabit telah men
jalankan satu kaji selidik
yang amat menyeluruh dan
hasil maklum balas yang di
terima terdapat 71 peratus
rakyat Selangor merasakan
kempen 'Bebas Beg Plastik'

pada hari Sabtu sahaja tidak
memadai.

Bahkan, pihakberkenaan
merasakan bahawa sempena
menyambut tahun baharu,
pelaksanaan kempen tanpa
beg plastik dan polistirena
selama tujuh hari seminggu
adalah waktu terbaik untuk
dilakukan.

Antara syarat yang di
tetapkan, larangan peng
gunaan polistirena dan beg
plastik pakai buang, pe
runcit harus memohon atau

memperbaharui lesen per
niagaan terlebih dahulu.

Isu itu kembali hangat
diperkatakan selepas Melaka
melaksanakan kempen ter
sebut, beberapa tahun ter
dahulu kemudian diikuti de

ngan negeri lain.
Menurut Ketua Aktivis

Persatuan Pengguna Islam
Malaysia (PPIM), Datuk
Nadzim Johan, pelaksanaan
kempen tersebut ditakrifkan
sebagai kegagalan pihak ter
babit dalam melaksanakan

kempen itu dengan baik.
"Saya menyambut baik

kempen ini, ia kempen sangat
bagus dalam mengurangkan
penggunaan beg plastik

"Namun, satu perkara di
kesali adalah alternatifpeng
guna yang mana ada peng
guna terpingapinga dengan
kempen ini.

"Bahkan ia dilaksanakan

secara mengejut tanpa ama
ran kepada pengguna terlebih
dahulu dan membebankan

penggima, katanya.
Bagi Nadzim, perkara

itu jelas tidak memadai ke
rana masyarakat tidak je
las mengenai kempen yang
dilaksanakan.

Peniaga perlu sedia
begkertas

Katanya, ratarata peng
guna berpendapat pelaksa
naan itu 'berat sebelah' ke

rana ia sepatutnya dilakukan
secara berperingkat

"Malah pengguna juga ti
dak diberi pilihan sebaliknya
terpaksa membayar 20 sen
sekiranya ingin beli barang.

"Sepatutnya perkara ini
tidak harus berlaku kerana

pihak peruncit atau peniaga
perlu beri pilihan atau alter
natiflain.

"Seperti pelaksanaan di
luar negara, pengguna diberi
pilihan dengan penggunaan
kotak atau beg kertas bersifat
mesra alam," katanya.

Beliauturutmenekankan

kefahaman mengenai kem
pen #BebasPlastik itu ter
lebih dahulu sebelum ia di

laksanakan, bimbang akan
menimbulkan kekeliruan

dan rungutan pengguna.
Tegasnya, sepatutnya caj

20 sen tidak harus dikena

kan kepada pengguna, se
baliknya mendidikpengguna
untuk membeli beg kitar se
mula yang boleh digunakan
berulang kali untuk mengisi
barangan yang dibeli.

"Ke mana wang20 sen di
kenakan kepada pengguna

akan disalurkan jika tidak ke
poket peniaga sendiri?

"Sekiranya untukkeguna
an program kemasyarakatan,
ia boleh diterimatetapibukan
semua yang melakukan pro
gram sebegini," katanya.

Baginya, pelaksanaan bu
kan perkara yang sukar un
tuk dilakukan jika tidak me
nyusahkan orang lain.

Tambahnya, pihak ter
babit seharusnya melaku
kan tinjauan lebih terperinci
mengenai perkara itu ter
utamanya di kala semua har
ga barangan dan kos hidup
semakin tinggi.

"Hada pilihan dan alter
natif lain antara faktor uta

mayang saya rasakan baha
wa kempen ini gagal di mata
masyarakat

"Peniaga seharusnya
bagi kemudahan baik agar
pelaksanaan ini mampu di
jalankan dengan lebih baik.

"Sepatutnya mereka
samasama berkongsi matla
matmeningkatkan kesedaran
pengguna mengenai penja
gaan alam sekitar," katanya.

Nadzim menyarankan,
penggunaan budi bicara se
belum melaksana kempen
secara berterusan bagi me
lihatmaklum balas pengguna
dan janganbebani pengguna
dengan caj tidak sepatutnya.
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setiap hari Sabtu, di Selanj
pada tujuh hari seminggu
• Bekas makanan polistiri
bekalkan selaras dengan c
bebas plastik dan polistire
• PihakBerkuasaTempat
kan sebagai syarat tambal
lesen di mana sesiapayaii
haru atau memperbahart
mematuhi syaratsyarat bi
• Gagal mematuhi syarat 1
usaha akan dikenakan koi
RM1,000.
• Jikapenggimamasihpe
nima 20 sen akan dikenak

• Penggunaan beg plastik
tuk beberapa barangan be
sah seperti makanan dan
sayursayuran.
• Selangor inula meng
haramkan penggunaan
beg plastik pada setiap ha]
Sabtu sejak 2009.

il • Bermula 1 Januari 2017, Hari Tanpa Beg
Plastik yang sebelum ini hanya diadakan

gor akan dipanjangkanke
.

enajuga tidak lagi akan di
asar kerajaan negeri untul
na.

an (PBT) akan memasuk
han untuk memp erb aharu
gingin memohon lesen ba
i lesen perniagaan, perlu
erkenaan.

berkenaan, pihak peng
mpaun maksimum

100.

rlukan beg plastik, caj mi
an oleh peruncit.
 boleh dikecualikan un

 ^
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Undangundang tak telus
SHAH ALAM  Larangan peng
gunaan beg plastik di negeri ini
disifatkan sebagai undangun
dang 'kongkalikong' (tidak jte
lus) kerana tidak selari dengan
larangan yang dikuatkuasakan.

Menteri Kementerian

Kesejahteraan Bandar,
Perumahan dan Kerajaan
Tempatan (KPKT), Tan Sri Noh
Omar turut mempertikaikan ke
mana caj RM0.20 yang dikena
kan ke atas setiap beg plastik
yang diminta pengguna.

"Saya pun hairan juga, kata
tidak boleh guna plastik, kalau
tak boleh guna kenapa jual dan
kalau jual20 sen, siapa dapatduit
tu? Kalau betul nakbebas plastik,
janganlah jual. Tak payah jual.

"Ni undangundang paling
'kongkalikong' la pada saya. Nak
buat undangundang, buat be
tulbetul dan jangan menyusah
kan rakyat," katanya.

Tegasnya, larangan peng
gunaan beg plastik itu juga tia
da kena mengena dengan ke
menterian tersebut atau kerajaan
persekutuan kerana ia adalah di
luar bidang kuasa KPKT.

"Ia tiada kena mengena
dengan KPKT. Rakyat kadang
kadang keliru antara kuasa di
bawah kerajaan negeri dan per
sekutuan. Kerajaan negeri yang
kuatkuasakan arahan ni dan tak

rujuk kepada kita pun.
"Saya nak jelaskan, rakyat

Selangor jangan salah faham
kerana di sini ada dua kerajaan.
Rakyat diminta tidak keliru de
ngan menyalahkan kerajaan per
sekutuan kerana ia adalah diluar

bidang kuasa kami," katanya.
Tambahnya, 'teguran' dan

tindakan lebih mudah dibuat

dalam kepentingan rakyat ter
bela jika pemerintahan negeri
berada di kerajaan sama.
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Gangguan bekalan airsementara di KL
SHAH ALAM  Beberapa kawasan
di Kuala Lumpur sedang mengalami
gangguan bekalan air kerana keija
kerja pembaikan paip dari Rumah
Pam Wangsa Maju ke Kolam Pudu
Hulu.

Ketua Jabatan Komunikasi
Korporat Kumpulan Air Selangor,
Amin Lin Abdullah berkata, keija
kerja pembaikan paip dijangka akan
siap pada jam 5 pagiini dan bekalan
air akan pulih secara berperingkat.

"Kawasankawasanyangterlibat
adalah Desa Pandan, Jalan UThant,

LorongUThant 14, Lengkungan
UThant, Jalan Pegawai, Taman U
Thant, Taman Ampang

Hilir, Persiaran Ampang Hilir,
Jalan Ampang Hilir 14, Jalan
Gerbang Ampang Hilir, Jalan Ru,
Jalan Kedondong, Jalan Mengkuang,
Jalan Keranji, Jalan Madge dan Jalan
Wickham.

"Turut alami gangguan Jalan
Pinggir Widley, Persiaran Ampang,
Jalan Mengkudu, Taman Shamelin
Perkasa, Perumahan Sommerset
Close (Jin Yaakob Latiff), Taman

Dagang, Pandan Utama, Kampung
Pandan Dalam dan Kampung
Pandan Luar," katanya menerusi
kenyataan.

Amin Lin berkata, bantuan
bekalan telah dihantar ke hospital
dan pusat dialisis dengan meng
gunakan lori tangki.

"MaMumat terkini mengenai
kerjakerja pembaikan ini boleh
dirujuk di www.syabas.com.my,
aplikasi telefon pintar mySyabas,
Facebook Air Selangor atau Twitter
air_selangor," katanya.
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SAOW beroperasi di Seksyen 32
SHAHALAM  PejabatBeigerak
Shah Alam On Wheel (SAOW)
akan beroperasi di perkarangan
tempat letak kereta AEON Bukit
Rimau Seksyen 32, Shah Alam
pada, esok (Sabtu).

Waktu pengoperasian pejabat
bergerakinibermula darijam 11
pagi hinggajam 5 petang.

Ketua Bahagian Korporat
dan Perhubnngan Awam MBSA,
Shahrin Ahmad berkata, SAOW

ini merupakan platform yang
disediakan MBSA untuk me

mudahkan orang rarnai berurus 
an pada hari cuti hujung minggu
tanpa perlu hadir ke kaunter.

Katanya, perkhidmatan ini
menyediakan kemudahan se
perti semakan dan pembayar
an cukai taksiran, semakan dan
pembayarankompauntempatle
takkereta, kaunter aduan, jualan
kupon parkir dan sebagainya.
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Pegawai MPK
diarah cuti
sehingga
siasatan selesai
SHAH ALAM  Pegawai yang ter
libat dalam isu letupan bunga api di
Klang barubaru ini, telah diberikan
arahan untuk mengambil cuti mulai
3 hingga 31 Januari, sementara me
nunggu laporan penyiasatan.

Exco Kerajaan Tempatan,
Pembangunan Kampung Baharu dan
Pemutihan Kilang Haram, Ean Yong
Hian Wah berkata, kerajaan negeri
memandang serius insiden ini.

"Pihak yang didapati cuai dan
menyalahgunakan kuasa akan di
kenakan tindakan disiplin atau
undangundang.

"Majlis Perbandaran Klang (MPK)
jugaakan terns bekeijasama dengan
pihakpolis untukmenjalankan siasat
an yang selanjutnya," katanya.

Pada 1 Januari lalu, MPK telah
menubuhkan satu Jawatankuasa
Penyiasatan berhubung isu ini dan
akan mengemukakan laporan dalam
tempoh 14hari.

Hian Wah berkata, jawatankuasa
itu dianggotai dua pengarah jabatan,
seorang timbalan pengarah dan pe
gawai tadbir.

Katanya lagi, mengikut siasatan
awal dan rekod mesyuarat, MPK tidak
pernah meluluskan pertunjukan bu
nga api di dalam program Pesta Gegar
Klang tahun 2016.

Katanya, ia bukan salah satu kom
ponen atau pertunjukan dalam pro
gram rasmi Pesta Gegar Klang 2016.
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Harap aduan sampah berkurang
KDEB ambil alih tugas pengurusan sampah dari MPS
NORAFIZA JAAFAR

SELAYANG  Sistem peng
urusan sampah di kawasan
Majlis Perbandaran Selayang
(MPS) akan diambil alih oleh
KDEB Waste Management
selepas tamatnya kontrak
kutipan kontraktor terdahulu
Februariini.

Ahli Majlis Majlis
Perbandaran Selayang, Ng
WeiKeongberkata, isu peng
urusan sampah antara cabar
an paling besarbagi setiap pi
hakberkuasa tempatan (PBT)
termasuk MPS yang secara
tidak langsung terkesan de
ngan aduan mengenainya.

Menurutnya, keputusan
kerajaan negeri mengarahkan
KDEB Waste Management
mengambil alih pengurusan
kutipan sampah di tiga PBT
termasuk MPS diharapkan
mampu menyelesaikan isu
berbangkit dan kelemahan
melalui penyediaan kontrak

yang lebih menyeluruh.
"Saya menawarkan diri

untuk terlibat dalam per
bincangan kontrak me
mandangkan tempoh ambil
alihberbaki kurang duabulan
menyebabkan prosesnya per

lu disegerakanbagi mengelak
gangguan kerja sebaik kon
trak terdahulu tamat.

"Antara cadangan yang
sering dibangkitkan dalam
mesyuarat termasuk kom
pektor yang lengkap tekno
logi GPS membolehkan pe
mantauan dan mengesan
lokasi laluan kenderaan.

"Selain sistem informa

si dalam kompektor mem
bolehkan orang awam mak
lum dengan jadual kutipan
di lokasi masingmasing,"
katanya ketika ucapan pe
nangguhan mesyuarat bulan
an barubaru ini.

Jelasnya, walaupun bu
kan semua kontraktor ber
masalah namun beliau

berharap usahayang dilaku
kan ini mampu mengatasi
aduan.

"Kontrak baru ini diharap
mampu mengatasi kelemah
an dan menambah baik isu

berbangkit dan tidak lagi ter
senarai dalam catatan minit

mesyuarat pada masa akan
datang.

"Tidak dinafikan ada kon
traktor terdahuluberkeboleh

an namun ada antaranya
tidakberkemampuan mem
berikan perkhidmatan me
muaskan seperti di kawa
san Gombak, Selayang dan
Kepong melalui kekerapan
aduan diteiima melalui apli
kasi Whatsapps" katanya.

Dalam pada itu, Yang
Dipertua MPS, Suliman

Abdul Rahman berkata, per
bincangan mengenai peng
ambil alihan tersebut telah
dimulakan.

"Walaupun kontrak tamat
Februari namun pelaksana
annya dijangka mengambil
masa. Proses kontrak itu ti
dak boleh dilakukan secara

tergesagesa atau kita akan
terlepas syarat pentingyang

menyebabkan masalah uta
ma tidak selesai.

"Kita masih menunggu
KDEB membuat pem
bentangan kertas kerja dan
penyelesaian melalui data
yang kita sediakan. Namun
mereka perlu datang ber
sama syor melalui pemantau
an yang dijalankan dalam
kawasan MPS termasuk pe
nyediaan alternatif bagi ka
wasan kampung yang tidak
sesuai penggunaan kompek
torf katanya.

Pengurusan sampah tidak memuaskan dijangka mampu ciselesaikan
melalui penglnjsan bam.
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Pengurusan sampah MRS akan dambil alih KDEB waste management bermula tahun ini.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Cenviro Sdn Bhd (Cenviro Industry News) 3 0 RM 0
Majlis Perbandaran Selayang (Majlis Perbandaran Selayang) 2 0 RM 0
Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) (Pihak Berkuasa Tempatan (PBT)) 2 0 RM 0

GIST(ENGLISH)
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Masalah melibatkan bekas jurulatih Selangor itu terlalu rumit

Isu gaji Zainal dibawa
ke mesyuarat Exco
Oleh ROZAIDIZULKIFLI
sukan@utusan.com.my

■ KOALA LUMPUR 5 JAN.

TIMBALAN Persatuan Bo
lasepak Selangor (FAS),
Datuk Mokhtar Ahmad ber

janji akan membawa masalah
tuntutan bekas jurulatih Selan
gor, Zainal Abidin Hassan untuk
dibincangkan dalam Mesyuarat
Jawatankuasa Eksekutif (Exco)
FAS yang dijangka: berlangsung
pada minggu depan.

Mokhtar berkata, pada ketika ini,
beliau tidak boleh membuat seba

rang kepu
tusan atau

pemecatan
rasmi Zainal

itu agak rumit dan harus dibincang
kan dalam Mesyuarat Exco FAS.
"Mengenai status (tuntutan

Zainal), mungkin akan dibawa ke
Mesyuarat Exco FAS yang dijangka
berlangsung pada minggu depan.

"Apaapa perkara yang rumit
haruslah dibincangkan dalam
mesyuarat kerana kami mahu
meredakan keadaan. Saya tidak
boleh memberikan jawapan ke
rana perkara ini harus dibincang
kan bersama ahliahli Exco FAS
yang lain," katanya. (
Semalam, Utusan Malaysia me

laporkan Zainal menuntut badan
induk bola sepak negeri Selangor
itu melunaskan baki gaji kontrak
yang sepatutnya berakhir pada

November ini selepas jurulatih
tersebut dipecat sejurus kekala
han oi di tangan Kedah dalam
aksi Liga Super, 6 Ogos lalu.
Jelas Zainal, dia berdepan situ

asi 'digantung tak bertali' dan
masih belum menerima surat
rasmi pemecatan daripada FAS
biarpun mengetahui dirinya telah
dipecat menerusi laman sosial
Facebook milik bekas pengurus,
Amirudin Shari
Bekas pemain kebangsaan itu

menerima bayaran gaji terakhir
nya pada Oktober lalu dan dia
berasakan dirinya perlu tampil
untuk menuntut keadilan.
Sementara itu, ketika ditanya

sama ada Presiden FAS, Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali dan
Amirudin menjadi individu ber
tanggungjawab untuk menyele
saikan tuntutan Zainal, Mokhtar
lebih selesa mengambil pendeka
tan enggan mengulas persoalan
tersebut.
"Saya tidak boleh komen

mengenai hal itu. Ini kerana
kami tidak mahu mengeruh
kan lagi keadaan. FAS berusaha
untuk mencari jalan penyelesa
ian, bukannya mahu menam
bahkan lagi masalah," jelasnya.

MOKHTAR AHMAD
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FAS Derlu elak masalah lebih besar menimpa mereka

boleh. Ini saya bercakap jika be
nar beliau (Azmin)" ada membuat
perjanjian.

"Bagaimanapun, selepas
Amirudin pemah berkata pasu
kan ada duit setelah menjual pe
main, saya fikir persatuan sepa
tutnya menyelesaikan hutang
dahulu. Apabila persatuan ada
duit, gunakan untuk Iangsaikan
hUtang dan bakinya barulah fikir
pefancanganseterusnya. 1

"Persatuanadaaset (pemain)
yangtelah di&ediakan ofeh Pres

iden (Azmin> jadi
^ : mainanya jika ada

hutang,; persatuan
boleh selesaikan
raengguriakan aset

V ^ ■ yank «da Dnhm
k cm Uata Iain. Pros'

iduii buddtli bur*
tsng*unjsjAwab
jMnpcdtekwuqvt

|^P> ttitnft m nft&tW*
<axi hutng \ang
ad"

J*vu piMr.
feb.nl on fm
vl>u^k^pe

m%ii Ite* te *fl*w ?®l

■ KUALA LUMPUR 5 JAN.

FADHILULIZMELISHAK

Langsai dulu hutang  Aini
Oleh FAD
sukan@utusan.com.my

■ KUALA LUMPUR 5 JAN.

BAGI mengelakkan masalah
yang lebih besar timbul,
bekas Presiden Persatuan

Bola Sepak Selangor (FAS), Da
tuk Mohd. Aini Taib menyaran
kanagar badan induk bola sepak
negeriitu menyelesaikan segera
tunggakan gaji dan bonus pe
. mam terlebih dahulu sebelum
besmulanya LigaMalaysia {Liga
M) 2017, 20 Januari
inL

 Sebelum ini,
 FAS jaenggesa agar .
^c^nnvi Pa m ^

angor, Zainal Abidin Hassan pula
tampil menjelaskan bahawa
sehingga hari ini dia tidak me
nerima surat pemecatan rasmi
daripada FAS biarpun pemah
meminta surat itu seminggu se
lepas dipecat

Lebih memeritkan, bekas
pengendali Pahang itu menjelas
kan, bahawa gaji bulan Novem
ber dan Disember ffiasih belum
diterima, yang mana sepatutnya
pihak FAS perlu melangsaikan
pampasan baki kontraknya sete
lah dipecat serta merta pada 6
Ogoslalu, >

f Datuk
Mohd. Ain
I Taib

Tarikh Lahir:
27 Mac 1948

[3 Umur:
A 68tahun

Q; Asal:
1 SabakBemam

Q Jawatan:
Presiden FAS
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Smart Selangor Blueprint sets forth ac
tion goals to cocreate a Smart Selangor
driven by a strong digital economy and
sustainable liveability by 2025
SUBANG: Selangor state government re
cently formalised its Smart Selangor Blue
print that sets forth a concerted implemen
tation plan to stage the cocreation of a
smart state driven by a strong digital econ
omy and sustainable liveability by 2025.
The blueprint is a roadmap for driving

a more sustainable economic growth for
Selangor. This strategic pivot will bring
about key transformational outcomes to
realize Selangor's Smart State aspirations
by 2025 and place Selangor as the pre
mier business, travel and living destina
tion in ASEAN. The blueprint is a 'living'
implementation framework which will be
reviewed periodically to adapt to fast mov
ing smart city dynamics, technologies, the
evolving needs of citizens, businesses and
investors.

SSDU Program Director, Y.M. Raja
Shahreen shared, "In mobilising the full de
velopment of a Smart Selangor, the key is
to evolve at a more rapid pace to establish
a new industrial landscape for Selangor
SMEs and manufacturing sector, and at the
same time, preserve the current environ
ment. We are taking these challenges head
on, as there are viable moving economic
opportunities to be leveraged in the near
future. Therefore, we must act in a timely
manner to capture these interests."
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Making sen of plastic ban
Consumer groups want to know what the 20sen collected for each plastic bag
sold is used for, following the restriction on use of plastic bags in Federal
Territories and Selangor. >2&3

Groups push for transparency
They want traders to provide alternatives for plastic bags
By SHEILA SRI PRIYA
sheilasripriva@thestar.com.my

WITH the ban on plastic bags in
the Federal Territories and
Selangor having taken effect from
Jan 1, consumer groups and
experts are asking what happens to
the money gained from the sale of
plastic bags that were once given
free to consumers.
From this month onwards, con

sumers making purchases are no
longer given free plastic bags.
Instead, they are encouraged to
bring their own recyclable bags. Or
pay 20sen for each plastic bag.
However, consumer groups want

transparent guidelines on what
businesses do with that money.
Many say it should be used for

green causes. Some suggest that
traders provide alternatives such
as environmentfriendly paper
bags instead of charging 20sen for
each plastic bag  if the goal really
is to discourage the use of plastic.
There are also calls to study if

the 20sen fee imposed really
worked to wean consumers off
plastic bags and whether the
money becomes profit for busi
nesses.

Both consumers and experts say
the public must not be "punished"
for not bringing their own bags;
instead, they should be provided
with alternatives.

Consumers and consumer

groups
The Star reader Alvin Guan won
dered where all the gains from the
sale of plastic bags on "No Plastic
Bag Day" in the past ended up.
"For a few years now, we have

been paying 20sen for each plastic
bag on Saturdays. Where has the
money gone to? What is the result
from the plastic ban on Saturdays?

"The shops have saved their
money from not providing plastic,
but as consumers, what do we get?
Any discount for those who bring
their own bags? So far, none except
for one retailer who gave point
rewards. I was rewarded one point
equivalent to one sen," he said.
Another reader Jacky Chin said

the solution was to update the
policy, whereby sellers must
provide consumers with
alternative carrier options.
"Encourage and fund local SMEs

to manufacture biodegradable
products. This would be good
governance. And it will promote
environmental responsibility and
growth of local manufacturing and
businesses," he said.
Kenny Yeap suggested that

businesses switch to using paper
bags.
"Switch to a viable recyclable

alternative. Paying 20sen per
plastic bag is ineffective," he said.
Datuk Jacob George, chairman of

the Selangor Consumer Council,
which is endorsed by the Domestic
Trade and Consumer Affairs
Ministry, urged the Selangor
government to practice
transparency in its plastic ban
policy.
"The ban on plastic must not

come across as a punishment to
consumers and result in other
parties profiting.
"Since the ban was policybased,

the gains from the sale of plastic
should go towards improving the
environment," said George.
He added there had been

numerous attempts by the
consumer group to seek
clarification from the state over the
issue, but they had received no
feedback so far.

"The state should go on record
and state what is the arrangement
with the malls and supermarkets.
At the moment, consumers are in
the dark as to what happens to the
money. What happened to all the
talk about transparency? It is
important for consumer protection
too," George said.
"It is good that we have taken

this first step to ban plastic bags.
But what is next? There are other
dimensions to the issue of banning
plastic. The authorities must have a
longterm plan. This is an
environmental issue, and I do not
see why information should not be
accessible to all," he said.
Fomca secretarygeneral Datuk

Paul Selvaraj echoed the call for a
clear policy over the money
collected from selling plastic bags.
"You can use the money for

education purposes or for
environment infrastructure
works," he said.

Mall operator
Sunway Malls chief operating
officer Kevin Tan said the
company's management
encouraged all its stakeholders to
hold to the true spirit of the
noplastic bags campaign.
"We want to protect, conserve

and rejuvenate the environment.
The authorities encouraged
businesses to channel the gains
from the sale of plastic bags for a
good cause. The gains should
preferably be used for
environmentrelated things," said
Tan.

He cited the example of a
supermarket tenant that
channelled the money from the
sale of plastic bags towards
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environmentrelated CSR projects.
Another supermarket retailer

said it used the money to purchase
more biodegradable plastic bags,
while two major apparel stores
said they had switched to paper
bags.

The experts
Barry Rock, professor emeritus at
the University of New Hampshire's
Department of Natural Resources
and the Environment, suggested
that the money be given to the
government to develop sanitary
landfills.
StarMetro previously reported

that only 10% of the country's
landfills were sanitary.
Rock said the profits could also

be used for the development of
biodegradable materials for
packaging purposes, such as bags
and disposable eating utensils.
He said the key reason for

banning plastic bags in most cities
around the world was because
they were nondegradable.
The use of nondegradable

plastic bags to dispose of waste
likely slowed the rate of waste
degradation, compounding the
problem of wastedisposal, he
noted.
Rock said in the US, the ban on

plastic bags had promoted
alternatives such as reusable cloth
bags, paper bags made from forest
products and biodegradable plastic
bags.

"Of these three options, the use
of reusable cloth bags is not a good
one, since the user would use the
cloth bags repeatedly at the
supermarkets, and thus it is not
used to dispose of waste.
"Whether paper bags offer a

good option would depend on the
availability of suitable forest
products derived from readily
available and cheap forest
materials such as bark, branches
and roots, poorquality Wood. This
option could be looked into in
Malaysia," he said.
Meanwhile a new approach in

the US is the production of
biodegradable plastic bags made
from biodegradable cellulose and
starch instead of petroleum.
"Such biodegradable bags are

more expensive than regular
plastic bags  a cost passed on to
the customers in higher prices,"
Rock said.

He added greater government
oversight was needed to ensure
that specific guidelines were

provided to the retailers and
supermarket owners, mandating
that the profits from the sale of
plastic bags were used for
environmental projects.
The profits could also be used to

decrease food or product costs,
again under the oversight of the
government.
Environment and waste

management expert Dr Theng Lee
Chong said what happened to the
money must be controlled.
He said the move to impose a

charge of 20sen should not come
across as a "punishment" for those
who did not bring their own bags,
and that it must also not be

something that profited business
owners.

Theng called for the money to be
channelled to environmentrelated

activities, but stressed that proper
monitoring was required to see if
this was indeed the case and
whether the plastic ban achieved
its goal.
"Who is monitoring what

happens to all the 20sen collected
or if the move is even effective? I
have personally seen foreign
labourers pay 20sen for a plastic
bag. Even they can afford it.
"The reason behind the fee is to

encourage people to bring their
own bags, but if the fee is low, the
method may not be effective.
"But if the fee was higher, who is

going to monitor all the gains?"
Theng asked.
State Green Technology and

Environment Committee chairman
Elizabeth Wong was quoted in a
Malay daily, saying the money from
the sale of the plastic bags went
back to the businesses.
However the businesses are

encouraged to return the proceeds
to the respective company's
corporate social responsibility
programmes.
Each sale of the plastic bags has

to be recorded in the sales receipt.
She was quoted as saying that

the money did not go to the state
funds.
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(From top)
Jacob wants the
government to
put on record the
arrangement
with malls and

supermarkets.
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Paul says
proceeds can be
used for educa

tion purposes or
for environmen
tal infrastructure
works.

Theng says the
move to impose
a charge of
20sen should not
come across as a

'punishment' for
those who do
not have their

own bags.

Shoppers at a supermarket in Selangor are seen using cardboard boxes following the ban on plastic bags.
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Retailers can use the proceeds from the sale of plastic bags to fund educational programmes and campaigns to create awareness on environmental
conservation. — filepics
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Eco Corporate
Social Responsibility

Eco Education

Biodegradables
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Traders at wet markets
still provide plastic bags
By ELAN PERUMAL
elan@thestar.com.my

MINI markets, supermarkets and
hypermarkets have stopped
providing free plastic bags to
consumers following the Selangor
Government's policy to reduce
plastic use implemented from Jan
1 this year.
If needed, consumers are

required to pay a minimum of
20sen per plastic bag at the
counter.

However, the situation was
different at wet markets and
morning markets where plastic
bags were still readily made
available.
This is because the state allows

traders to provide free plastic bags
for the purchase of wet, fresh and
loose items such as chicken, fish
and tuber vegetables.
A random survey conducted by

StarMetro at several morning
markets in Klang and the wet
market in Jalan Meru revealed
that traders were offering free
plastic bags for almost every item.
Petty traders who sell various

types of items including clothes at
morning markets were also found
offering free plastic bags to the
customers.

Susan Tan, 45, who patronised
the morning market in Taman
Klang Jaya, said she was surprised
to notice plastic bags were freely

offered to customers at the mar
ket.
She said she forgot about the

new policy and only realised it
upon noticing some of the other
shoppers carrying their own bags.
"Otherwise, I was not reminded

of the new policy on plastic by
any of the traders, including those
selling nonfood items," she said.
Jamilah Abdul Hamid, 55, from

Meru, said she decided to carry
her own bag because she had the
impression that plastic bags would
not be offered to customers.
However, she said, it seemed to

be business as usual as all the
traders at the market were offer
ing customers free plastic bags.
"They are offering free plastics

even if you buy prepacked items
like onions, garlic and mush
rooms," she said.
Meanwhile, state environment

committee chairman Elizabeth
Wong said traders who were sell
ing loose, fresh and wet items
were allowed to give away free
plastic bags.
The nofree plastic bag ruling,

Wong said, was applicable to all
retailers in general except for the
specified items.
"All those found not complying

with the ruling will be fined
RMl.OOO," she said.
The new policy was implement

ed along with a total ban on poly
styrene in Selangor from Jan 1.

Headline Traders at wet markets still provide plastic bags
MediaTitle The Star
Date 06 Jan 2017 Color Full Color
Section Metro Circulation 338,368
Page No 3 Readership 1,032,000
Language English ArticleSize 329 cm²
Journalist ELAN PERUMAL AdValue RM 16,557
Frequency Daily PR Value RM 49,671



A' ■

Headline Traders at wet markets still provide plastic bags
MediaTitle The Star
Date 06 Jan 2017 Color Full Color
Section Metro Circulation 338,368
Page No 3 Readership 1,032,000
Language English ArticleSize 329 cm²
Journalist ELAN PERUMAL AdValue RM 16,557
Frequency Daily PR Value RM 49,671



Taman Megah residents want sustainable traffic plan
SOME 39 units of houses along
Jalan SS24/10 in Taman Megah,
Petaling Jaya, want their traffic
woes to be heard and resolved by
the authorities.
They want a sustainable traffic

plan that benefits everyone.
The residents also feel that an

upcoming highrise development
in their neighbourhood and the
future DamansaraPuchong
Highway (LDP) traffic plan will
add stress to their existing traffic
woes.

Resident Y.L. Yong said that
prior to 2000, all roads in the
neighbourhood were accessible to
the public.
However, over the years most

neighbourhoods have implement
ed a gated system, and this has
resulted in traffic concentrating
along Jalan SS24/10.
The residents found the traffic

congestion during peak hours

stressful and worried about acci
dents while exiting their houses,
she said.

However, their main concern is
the potential future traffic conges
tion along the road caused by the
development and the upcoming
LDP traffic plan.
Newly erected signboards in

their neighbourhood indicate that
the LDP will redirect traffic
through Jalan SS24/10 to exit to
SS4, Taman Bahagia, Puchong and
Putrajaya, and this has become a
cause for concern.
'There are several such sign

boards, and we fear more will be
using our road as a shortcut to
Puchong or Putrajaya," Yong said.
She suggested that authorities

close public access at the intersec
tion of Jalan SS24/10 and Jalan
SS24/1.
"We have noticed new signboards

indicating that traffic heading to
Taman Bahagia and Puchong will
be accessing Jalan SS24/10. This is
the only accessible public road in
Taman Megah because others are
permanently closed under the gat
edandguarded system.

"Those who live in Jalan SS24/10
will be suffering the most in the
future. We want our plight to be
heard," Yong said.
She suggested that as an alter

native plan, motorists could use
Jalan SS24/10 and Jalan SS23/17.
She said she hoped the authori

ties sympathise with the residents
here.

"We have conveyed our prob
lems to our municipal councillor,
the Petaling Jaya City Council and
the LDP operator.
"We hope they will do the best

for us," she said.

Residents are
worried over the
newly erected
signboards in the
Taman Megah
indicating that
the LDP will redi
rect traffic
through Jalan
SS24/10to exit
to SS4, Taman
Bahagia,
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Funds and honour for community work
Lowcost apartment's residents association the biggest winner of MBPJ grants
By PRIYA MENON
priya@thestar.com.my
THE Petaling Jaya City Council
(MBPJ) handed out RM228.000
worth of grants to deserving local
communities as a reward for their
dedication and work.
The winners of the Sustainable

Community Awards 2016 received
their grants in Damansara last
Friday.
Topping the list of winners was

the lowcost Idaman Apartments in
Petaling Jaya, which overcame all
the odds to create a safe and sus
tainable living environment.
For this achievement, the

Idaman Apartment's Residents
Association (Iras) picked up
RM70,000. In all, they bagged three
awards, including the Special Jury
Award and the Culture and
Community Initiative Award,
worth RM30.000 each.
They also took first prize in the

youth category worth RM10,000
with their Search and Destroy
Aedes (Sedar) Junior initiative.
Located in PJU 10, Damansara

Damai, Idaman Apartments has
seen numerous changes since the
establishment of Iras in 2008.
Iras secretary Mohd Ikhsan

Mohd Din said they aim to use the
grants to continue ensuring a safe
living space for their community.
"We will be adding another eight

fire extinguishers for our 18block

flats and are thinking of increasing
the number of CCTVs as well. The

money will be used for all our
development efforts," he added.
Another top winner that evening

was the Damansara Jaya Residents
and Owners Association (DJROA).
They went home with RM35.000,

after grabbing the Management
Category Award worth RM30.000
and picking up the second prize in
the youth category as well.
This year, there were two win

ners in the environment category,
namely the SS24 Taman Megah
Phase 2 Rukun Tetangga and the
Desa Mentari Block 3 Residents
Association.
Other winners who picked up

RM30,000 grants were the Petaling
Perdana Residents Welfare
Association, who won under the
Economic Category, and the SS20
Zone Sentral Residents Association
under the Culture and Community
category.
Thirdprize winner for the youth

category was the Taman Dato
Harun PKNS Flats Jiran Muda, who
went home with RM3,000.
Petaling Jaya mayor Datuk Mohd

Azizi Mohd Zain said these awards
were a way to cultivate ideas with
in the community and work
towards a better and more sustain
able Petaling Jaya.
He said participation from resi

dents had increased since the
awards first started in 2000.

For 2016, MBPJ received 51
entries, compared with 25 in the

previous year.
"This is the first time we have

included a youth category because
young people are the catalyst for
the future. We want to create
youths who are leaders, who are
confident and can think creative
ly," Azizi added.
He explained that the winners

were chosen by an independent
panel of judges from various disci

plines, including law enforcement,
architecture and town planning.
During the awards night, the

council also launched PJKita, a digi
tal platform for community
engagement under the Smart PJ
initiative.

PJKita, Azizi said, would have
five main principles, including col
laboration, strategic partnership,
volunteerism, digital fabrication
and good values and lifestyle.
"We have seen a number of pro

jects taking off since the Smart PJ
initiative was started in May 2016,
including the PJCity food bank
worth RM1.5mil, a cyberbullying
campaign with Digi worth
RM500,000 and the i Play Park
(PJKita Park 1) with Emkay Land in
Damansara Damai," he added.
In the new year, Azizi said, they

would be starting the PJKita Park 2
in PJS 6. Discussions were current
ly under way for the project, he
added.
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Mohd Azizi (fifth from right) presenting one of the three awards won by Idaman Apartment's Residents Association (iras)
to its representatives (wearing orange). With them are Petaling Jaya deputy mayor Johary Anuar (third from left) and
MBPJ Planning director Sharipah Marhaini Syed Ali (fourth from right).  Photos: AHMAD IZZRAFIQ/The Star

Mohd Azizi (left) launching the PJKita project, a digital platform for com
munity engagement under the Smart PJ initiative.
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DJROA went
home with

grants worth
RM35.000
after winning
the

Management
Category
Award worth
RM30,00 0 as
well as the

second prize
by their youth
wing under
the Youth

Category.
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(From seventh right) Johary, Mohd Azizi and Sharipah Marhaini with all the winners of the grants worth RM228,000
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PKNS continue fine form
Club qualifies for last four spots in FA Cup contest with narrow win
By Y.P. SIVAM
metrospt(o)thestar.com.my
PKNS became the first team to
qualify for the semifinals of the
Selangor FA Cup competition.
In a quarterfinal match played

at the Sepang Municipal Council
(MPS) Sports Complex in Bandar
Baru Salak Tinggi, PKNS edged
Nilam PuriDengkil 10.
Hardworking striker Mohd

Faizul Mohamed was on target for
the winners.
PKNS team manager Mohd Zairy

Zakaria said they were on the right
track to meet their targets.
"Our mission for the season is to

win a title. Now we have qualified
for the semifinals of the FA Cup
competition and we are also
unbeaten in the Super Division.
"We are looking ahead with

optimism and our players are
determined to win silverware.
"The chances are there and we

have to make full use of them,"
said Mohd Zairy.
In the Super Division, defending

champions EmkayNPNG
continued their winning streak in
Group A when they beat Sultan
Sulaiman Club (KSS) 10 at the
Subang Jaya Municipal Council
(MPSJ) Sports Complex. Emkay
NPNG's goal came from Mohamed
Shahwan Mohamed Rani.

It was EmkayNPNG's third win
in the Super Division and they
led the nineteam Group A with

nine pomts.
EmkayNPNG coach Michael

Palani said they were in a good
position to win the double  Super
Division and FA Cup  this season.
"As the defending champions,

the other teams are looking at
beating us. The pressure is also
intense. But we have players who
are capable to match our rivals.
"It is going to be an interesting

season. We have to be at our best
to match our rivals," said Michael.
In another Group A match

Sepang Municipal Council (MPS)
were held to a 22 draw by Smart
Focus. Following the draw, MPS
have five points and are second
on the table.

In Group B former champions
PNSB, who have also qualified for

the quarterfinals in the FA Cup,
defeated My World 20.
The Super Division, offering

RM20,000 to the champions, has
two groups. Group A has nine
teams while eight teams are in
Group B.
The top four teams in each group

will advance to the quarterfinals.

RESULTS
FA CUP

Quarterfinals: PKNS bt Nilam Puri
Dengkil 10.
SUPER DIVISION

Group A: Sepang Municipal Council drew
Smart Focus 22; EmkayNPNG bt
Sultan Sulaiman Club 10.

Group B: Nilam Puri Dengkil bt Selangor
Indian Football AssociationUPNM 21;
My World drew Teleflow 11; PNSB bt
MyWorld 20.
PREMIER DIVISION

Group A: SHighlander NR bt SVBatu
30 41; MPKEPJH bt SHighlander
NR 20.

Group B: Royal Selangor Club bt
PSSubang City 31; Red Giants bt DB
Glenmarie 51; PJ Wira Ampang drew
CBKL Dupont 22; HMozyda bt
Puchong Rangers 62.
Group C: UiTM bt Medan Harmoni 10;
ieonsa bt BBPJ100; Damansara drew
KK. Two Side 22.

Group D: Klang Municipal Council bt
SSCyber Tiger 50; Subang Jaya
Municipal Council bt StarbriteKL
Permata 31.
DIVISION ONE
Group A: Kapar drew Cenderawasih 1 1;
V/ulcans drew Kapar 22.
Group B: PKNS Academy bt Armada
Belia Pandan 50.
Group C: MMU drew NRSSA 22.
Group E: AAB FC bt Bukit Lanchong 43.
Group F: BT Pegasus Star bt Tunas
Lagenda 10; Petaling District Football
Association bt ImanN 60.

Group G: AU2Trojan bt Puchong
Rovers 10; SLPawana bt Sunday
Cowboys 31.
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Mohd Faizul Mohamed (ieft) scored the winner for PKNS against Nilam PuriDengkil in the FA Cup.
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(吉隆坡S日讯）从明早5

时开始，旺沙玛朱水泵房衔

接蕉赖老街场(Pudu Ulu)

蓄水池展开维修工程，吉隆

坡多地区将面对供水问题。

雪州水供公司发文告指

出，当局将派出水槽车为医

維修蓄水池

隆多區iiii
出，当局枵派出水槽罕为医

院及医疗中心供应用水。

受影响地区包括帝沙班兰

(Desa Pandan)、U-Thant路、

U-T!iantl至4巷、U-Thant弯道、

(J^alan Penfeawai) 、 U-Thant

花园、安邦上游花园（Taman

Ampang Hilir)、安邦上游大路

(Perisiaran Ampang Hilir)、

安邦上游1至4路、Jalan Gerbang

Ampang Hilir、、 RU路、Jalan

Kedondong、 Jalan Mengkuang^

Jalan Keranji、 Jalan Madge、

Jalan Wickham、 Jalan Pinggir

Widley、安邦大路（Persiaran

Ampang)、Jalan Mengkudu、蕉赖

桑林柏卡沙花园（Taman Shamelin

Ferkasa)、耶谷拉迪夫路（Jalan

Jalan Yaacob Latif)、达岗花园

(Taman Dagang )、ffi登乌k玛
(Pandan Utama)、甘榜班簦达南
(Kg Pandan Dalam)和甘榜班登鲁

雅(Kampung Pandan Luar) 0

欲知详情可浏览www � syabas. com.

my，使用手机应用程序mySyabas、

面子书专页Air Selangor、或推特

air\_selangor 查询。
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雪州塑料袋收20仙mm

諾—馬1收描
(莎阿南5曰讯.）城市和谐、房屋及地

方部长丹斯里诺奥马强调，雪兰我政府执

行"无塑料袋"政策，与中央政府及其部

门无关，但他质疑州政府既要求禁用塑料

袋，却允许商家向索取塑料袋的消费者徵

收每个20仙的目的。

他说，雪州政府推行该项政策以来，他

接获不少电话及短讯，责怪中央政府是否

缺钱，连每个塑料袋竟要收取20仙，事实

上，这项政策与中央[府及城市和谐、房

屋及地方部无关。

诺奥马今日巡视莎阿南22区斯里尼巴公

寓（Pangsapuri Seri Nipah)的民生问题

后，召并新闻发布会这么指出。

他指出，既然雪州政府要禁用塑料袋，

为何允许商家向消费者徵收每个塑料袋20

仙？

"究竟每个塑料袋的收益，是归纳给市

议会？还是商贩装入自己的口袋？ "

针对吉兰丹州及登嘉楼水灾问题，诺奥

马说，他明早将往吉登两州了解灾情，以

及探访在当地协助救灾的消拯局成员。
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(巴生5日讯）

雪州行政议员甘

纳巴迪劳i正实，

在"給年倒数烟

花射人群伤1 4

人"事件上，有5

警方将传召更多相关人士被助查。

"据知，目前已有5人被扣査，包括4名

市议会职员和1名外人。"

甘纳巴迪劳也是哥打阿南莎区州议员，

他今午联同市议会官员、行动党领袖到市

议会诊所探访"跨年倒数烟花射人群伤14

人"事件的伤者后，这么指出。

出席者包括民主行动党泗岩沫区国会议

员林立迎、梳邦再也市议员贝荣强、行动

党雪州州委刘天球等。

甘纳巴迪劳重申，跨年倒数活动是市议

会的活动，但当活动到最终定案时，烟花

并不包含在节目内容内。

他说，警方目前展开调査，包括肇事原

因、烟花的来源、是否有人擅自做主，把

燃放烟花列为节目内容等。

甘纳巴迪劳说，雪州政府和巴生市议会

对事件的发生都感到遗憾，但还是希望各

巴生跨年煙花射傷14人

市鼸4職員議
造静待调査报告出炉，也勿把

课题政治化，并避免做出不实

的指责。

小組主任停職 ，

他指出，目前，一名来自巴

生市议会社区服务小组的主任

已被令停职一个月，以接受内

部调查

°他说。，市议会也将负责事件
中伤者的医疗费用，市议会在

警方展开调査期间，也展现极

高的配合度。�'

根据警方消息指出，5名被扣

査者年介30岁至40岁，他O将

被延扣至本月8日，详细的案情

仍有待进一步调查报告出炉。

■莫哈末亚希（左起）陪同甘纳巴迪劳、刘天球、林立迎和吴
国民，探望"跨年倒数烟花射人群伤14人"的伤者（右3)。

成立隊伍跟進傷者情況 ^14，
伤者的情况

尚算稳定，但市议会还是会

紧密跟进事件的进展。"

针对有消息指烟火乃跨年

活动的节目之一，他澄清，

外界所指的节目流程，只是

初期的节目安排，后来在汇

报会上，因为活动预算的缘

故，导致烟花节目最终被抽

起。

#议会成立专门队伍，每
MJ日联系伤者了解他们的

伤势情况。

巴生市议会主席拿督莫哈

末亚希宣布，市议会已正式

成立一个以卫生小组主任阿

兹敏为首的小组，每日负责

联系伤者，以了解他们的康

复进度，同时载送伤者前往

市议会珍所或巴生中央医院

吳國民�=不是卸責的時候

U主行动党巴生国会联委会主席吴国民强
调，目前不是互相推卸责任的时候。

他认为，必须深入调査烟花的来源，包括由

谁负责，有关烟花是否属于走私烟花、过期烟

花等，这些细节都必须透明化。

他说，最终若证实市议会的跨年倒数活

动，是在没有根据节目程序的情况下进行，

伤者绝对有权力通过法律途径，讨回一个公

道。
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Ill
：

萬撓新

■颜贝倪（右

起）、梁自坚和徐

灶生前往居民刘月

朋住家，聆听居民

对水供的不满。

■张玉莲：半夜才有

足够的水清洗衣物。

起码在农历新年准备替代

方案，如安排水车派水，

方便居民。"

她说，他们也会向对方

了解若要先维修该路水

管问题，需要符合哪些条

件。

°士拉央区国会议员梁自
坚补充，他们巡视后会检

査问题来源，以便对症下

药，届时再看所需费用。

出席者包括士拉央市议

员蔡伟杰、鹅唛县新村事

(万挠5日讯）万挠

新村第一路（Lorong

1)水流小，村民无奈

指"傍晚繁忙时段根本

没水用" ！

万挠新村村长吴亚九指

出，第一路约有50户居

民，他2年来多次接获居民

针对水供的投诉。

."这条路的住户水供非

常小，在繁忙时间，如下

午5时后直至半夜时分，

住户就面对没水用的窘

m.o

問題懸而未決

他说，雪州水供公司人

员柃查后曾指出，可能因

外面水闸门老旧而导致水

源受阻，但问题仍旧悬而

未决。

万°接区州议员颜贝倪指
出，他们将安排与雪州水

供公司乌雪县人员，下星

期到万挠新村第一路视察

情况。

"这对居民造成很大不

便，帘望能尽快解决，或

■的

吴问

亚题

楚年
供0

务协调员徐灶生、万挠新

村村委会财政叶雄及万挠

区州议员助理潘佩玲。

■居民在门前堆满水桶，用以存水0

■上决

水方问

压莆题

低水。

和播

水，

流居

小民

，S

让行

自购

来买

无泵

IS
人解

水管陳舊

★何健源（右，66岁，居民）

陈玉兰（左，66岁，居民）

"7C午4时开始，水流就会变小，卜卞5时
I许就没有水源D

担心是因为总水管出现堵塞，这里的水

管应该已有40余年。

如今每天要为水烦恼，尤其是现i注临近

农ro新年。

天天如此

★张玉莲

(68岁,居民）

彳t里居民都面
Jsi对水流小和

没水的问题，天天

如此，约2014年开

始至今未解决，希

望尽快解决。

只有第一路的居

民面对此问题，

其余居民的水流正

常，让我们不便，

如半夜才有足够的

水清洗衣物。

須買水泵

★刘月朋

(76岁，居民）

[^压低和水流小，
/]、我们需自行昀买

水泵抽水至屋子蓄水

槽。

每次泵水填满蓄水

槽，约需1小时，但

只够我们一家四口用

约2天，十分麻烦。

这问题自2014年配

水之后才发生，造成

我们不便。

半夜盛水

★黄娣（78岁，居民）

if/流非常小，有时只能向其余居民借
/J、用洗衣机洗衣服，否则根本不够水
清洗

通¥每天下午5吋开始没有水供，直至
半夜时分，因此我扪毎天半夜都会先花

2至3小时装好预备水。

■何健源（右）和陈玉兰担心是总水

管出现堵塞。�� —
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还稳坐重要官职，难怪反贪委会再

厉言疾色，不良公务员也当成耳边再接再厲逢貪莫放
风。

應加強法令

被逮捕的高官都有一个共同点，

即高调过著与收入不符的奢华生

活，公开拥权自肥，简直是目无王

法，因此，公共服务局和反贪会有

必要鼓励官僚体系内部成员的检

举。

°另外，反贪会也必须尽快完成修
改反贪法令，由于时代不同，犯罪

手法和交易程序也在改变，现有法

令有应加强空间，方能有效肃贪。

期望反贪会再接再厉，针对有贪

污或收贿嫌疑的公务员，或收入明

显不符其支出者，要求交代其财产

来源，一且证实违纪，务必严惩，

以儆效尤。

同谋的两名儿子。

这不是反贪会第一次建功，但却

是至今捉到的"最大条的鱼"，反

贪会在去年也先后逮捕了涉嫌贪污

的青体部秘书及沙巴水务局正副局

长等人，捜出大批现金、名车、名

表和名牌包包，数量非常惊人。

勿姑息養奸

令人费解的是，莫哈末阿里夫阿

都拉曼早在担任雪州政府财政时已

有不良纪录，在劣行被揭发后遭调

往联邦政府部门，却没有受到对

付，不必付出代价。

这说明了公共服务体制内的问责

制度严重缺失，姑息养奸，令操守

不佳者不仅没有受到对付，相反的

^��¥sT\ 语云"俭以养
廉"，能俭约

W"9 J者，始可不受利

%Vr /欲诱惑、不受金
钱驱使。公务员

是受薪人士，薪资

收入固定，虽难成大富，但如能勤

俭持家，生活应能无虞。

但一些意志不坚，沉迷物欲的公

省员，受偏差社会价值观影响，崇

尚物质欲望追求与享受，铤而走

险，利用执行公务之便，违法营私

舞弊，除严重破坏政府形象，甚至

动摇国本。

2017年伊始，反贪污委员会先立

一大功，逮捕一名高阶官政府官员

——乡村及区域发展部秘书长拿督

,莫哈末阿里夫阿都拉曼，以及和他
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曾出任雪政府財政

郭素沁拒置評被調走

(吉隆坡5日讯）行动党副主席郭

素沁指出，遭反贪污委员会扣留的

乡村及区域发展部秘书长拿督莫哈

末阿里夫阿都拉曼曾任雪州政府财

政，而且曾在雪州有不当交易，之

后就调往联邦政府部门。

她今早透过面子书贴文指出，对

于莫哈末阿里夫被扣新闻感到震惊和

伤心，因为她也认识前者。

"他即将退休，我没想到这事情会

发生在他身上。"

郭素沁也指出，莫哈末阿里夫是在

雪州前州务大臣丹斯里卡立在任时任

职州财政，但之后离开州政府后，到

联邦政府却获得擢升，唯她表明不便

透露莫哈末阿里夫到底曾有何不当交

易。

她也指出，卡立当时也没有对莫哈

末阿里夫采取对付行动。

根据莫哈末阿里夫上任乡区部秘书

长时的报导指出，他拥有马大文学学

士文凭，从1981年起出任行政和外交

官，过去曾担任的职位有消贸部副秘

书长、雪州财政、梳邦再也市议会主

席和雪邦县议会官员。■郭素沁面子书截图。
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揭發雪政府子公司資助出國

哈山阿里曾舉報秘書長

■哈山阿里

是一年里，州政府就透

过这些子公司花25万令

吉在他身上，包括让

他出国到泰国清迈和澳洲柏斯打高尔夫

球。

他指出，阿里夫似乎每两个月出国一

次，这并不包括其职位所享有的出国福

利，试问这名人物还有时间工作吗？因

此他促请时任雪州大臣丹斯里卡立要特

别关注阿里夫，并调査到底州政府前后

在后者身上花了多少钱。

哈山阿里发表此言论时，已不再是州

行政议员身分，他之前因为频频发表违

反党和民联立场言论，遭伊斯兰党开除

而丢官职。

(吉隆坡5日讯）雪州前行政议员拿督

哈山阿里曾在2012年，揭发乡区发展部

秘书长拿督莫哈末阿里夫任职雪州政府

财政时，接受雪州多家子公司资助出国

度假；当时他已要求反贪会介入调査。

根据哈山阿里于2012年3月据说是在

其住家召开的记者会录影片段，哈山阿

里直斥阿里夫从2008年起就以不同子公

司的董事身夯，不断出国，而且在职期

间不曾向州行政议会说明到底是多少家

公司的董事、毎月津贴多少、为何出国

等。

°他说，根据他所得资料显示，阿里夫
每次出国度假都会获得州政府子公司资

助介于4万5000令吉至4万7000令吉，单
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SMS/016-4198209�V
\�你对时事、民生或其他问题有高见

I�要发表？请发短信前来说个痛快。

i�致政府：
！�据报导，政府医院竟然聘请追账公

：司向一些拖欠医药费的病患追债，否

：则扣列入黑名单。这种如同阿窿追债
丨手法，叫人情何以堪！行动党国会议

丨员陈国伟愤愤不平的说，不仅如此，

；�居民欠下人民组屋租金，也一样被
；�追账公司追讨，令他们彷徨无措，一

！�时之间不知何去何从！政府医院与人

；民组屋，谁都知道是提供给赤贫老百
丨姓，他们有者是无依无靠的老人家，

：�三餐不继，还需领取政府的福利金过

丨活，政府理应体恤他们，别动辄向他

I�们追债，否则不病死也被吓死啊！其
；�实，政府应向贪污者下手才是，始终

；�他们所贪得的都是人民的血汗钱丨

！�016-XXX9130

给某些庸官：

；�既然说了要环保，要零塑料袋，就

丨要做得到，别这边厢说要零塑料袋，

丨转过头又说如果客户坚持要用塑料袋

；�就必须付商家20仙，自相矛盾，说了
：等于没说，最好就别说。只是要实行

丨一个普通措施，你们连传达正确信息

I�给人民都办不好，试问大马要如何才

；能实现先进国的愿望？如果付钱就可

丨�以继续用塑料袋，那就没资格说''零

；塑料袋"这4个字。
；�011-XXXX3096

；�致雪州政府：

：�1月1日起，我到杂菜饭档打包，老

丨板问我有带饭盒吗？我说没有，他说

；�要用他的保丽龙盒装饭，每个须给50
丨仙。一^？"保丽龙盒的价格是50仙吗？

丨你们落实的零塑料袋环保计划，是要

|帮商家多赚钱吗？我真为人民不值丨
|�012-XXX1105
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巴生市會：最終取消

(巴生5曰讯)

针对雪州行政议员

殴阳捍华昨日针对

巴生市议会跨年夜

烟火意外一事，指

烟火不在节目流程

中的说辞，引发许

多质疑，巴生市议

会主席莫哈末亚希

今日对此澄清时表

示，市议会跨牟夜

一些宣传海报列明

燃放烟火项目，其

实都是早期的宣传

海报，烟火项目在

活动前因不获得财

政小组通过，因此

最终已被取消。

他说，警方已针

对此事展开调查，

并扣留4名男子，

其中3人为市议会

职员。

''市议会已指示

负责今次活动的社

区发展小组主任，

停职一个月接受调

查，直到调查结果

出炉为止，以展示

市议会透明与负责

任的原则。"

他是于今日与雪

州行政议员甘纳巴

迪劳、泗岩沫国会

议员林立迎、行动

党雪州中委刘天

球、巴生国会联委

会主席吴国民、疏

邦再也市议员贝荣

j , \

目

强等，一起到市议

会诊所探望伤者

甘纳巴迪劳说，

市议会在意外发生

后，米取负责任的

后续行动，包括每

天指示卫生小组主

任阿兹米每天致电

伤者，确保他们的

伤势稳定。

"市议会除了协

助伤者就诊，也承

担所有医药费，并

■甘纳巴迪劳（左起）、贝荣强、吴

国民、莫哈末亚希及林立迎（右）探

望其中一名伤者。

没有推卸责任。"

他强调，这是一

宗意外，希望各界

人士不要政治化这

场意外，尤其是市

议会一早已把烟火

项目剔除，但是市

议会还是积极跟

进。

此外，吴国民也

促请所有相关当

局，查明烟火来

源，同时起诉相关

涉及者，以示对伤

者公平。（CLL)
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颜贝倪（右起丨、梁自坚和徐灶聆听居民知月朋（左）讲解水供

的问题。

■ (■ �— mmmam�■ , <���.�，mm ^

一问题—自—2014年配水之后发对居民造成很大不便,水压低和

水流小，导致我们需康子養氷槽。

.每次泵水填满蓄水槽，约需1/〗、时，.但只够我们一家四口甩约

,2 天。.

居良�刘月朋（76岁）^

填满蓄水槽需1小时.

居民�黄娣（78岁）.■ .一—

半夜储水洗衣

水流非常小，有时只能向其余居民借用洗

衣机洗衣服，杏则根本不够水清洗。：

通常每天下午5时开始没有水供，直至半

夜时分，因此我们每天半夜都会先花2至3小

时装好预备水。

疑总水管堵塞
下午4时开始水流就会变.

小，下午5时许就没有水

源。

担心是因为总水管出现堵

塞，:这里的水管应该已有40

余年。

如今每天要为水烦恼，尤.

其是现在临近农历新年。

■

居民因为水ji低和水流小，自来水无法菜入上方蓄水槽而自行购

买水泵暂时解决问题。

g民�何蟫源_【右，66岁1和阵�兰（左，66岁)

颜贝倪表示，问题对居a造成很大_不便，

望能尽快觯族；—同'时'也会安排雪州冰m公'司乌霄甚X a .卡& m

到来视察，起.码在农历新年准备替代方案，如安排水车派水等.。

难也表示会先了解若要先维修该路水管问题' '需_要符合哪些条
件。..

■ 士拉央区国会议员梁自坚说，他们巡视后会检查何题来源，以

便対症下药，届时再看所需费用。��

出席者包括士拉央市议员蔡伟杰、鹅麦县新村事务协调员徐灶

生、万挠新村村委会财政叶雄及万挠区州议员助理潘佩玲。*

吴亚九表示该路

的水供问题持续

约2年。

、 第一路约有50户居民，2年来多不断面对

水供问题囷扰，允其繁忙时间如下午5时后至

半夜肘分，都会面对没水用的窘境.,。

水闸门老旧

s 万祛新村村长吴亚九说*根据雪州永供公

r司人员检查，或是因为外面水闸门老旧导致水

源受阻，但问题悬而未决，导致盾民面对困

眯。�\

,士拉央区国'会议员梁自坚、万挠s州议员

颜贝倪今早与市议员等人一起前往巡视及了解

情况。

{万挠5日讯）水压低和水流小困扰，万挠新村第一路

(Lorong 1).村民在傍晚时分没水用，有者只好自掏腰包买
水泵泵水！

M

难忍长期水压低
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專释村1K

(万桡讯）疑因水压大低

及水;V]松阮■爭致万桡新忖丨路约

a 夜ft 淙 AM 德氐士 A�

：：萆关将益家豪#户;拾乎窗_斐。:

扫除之际更是叫苦连天！

为了储够清过年，村民各施各

法，家中各大大小小的水桶均用以储

水。

生活作息受影响

村民申诉被迫牺牲睡眠半夜起床

洗衣、抹地做家务；还有村民被迫向

居住在其他路段的邻居借洗衣机，以

便清洗一家大小的衣物和准备洗换的

窗帘；有者亦自费买水泵以将水供泵

进蓄水梢《 .

据了解，该路段的水供用广在

紐M__l�水蔬1/1丨进行配水后'便

iiiii/jN '以致生活作息大受影
响麵題。

村民今午在万挠州议员颜贝倪、

士拉央国会议员梁自坚、鹅唛县乡村

发展官徐灶生及士拉市议员蔡伟杰往

新村了解状况时，这么表示。

他们申诉，每到下午3时至4时当

村民纷纷准备晚餐时，水压是从流水

转为滴水，有者更在下午6时后面对滴

水不流的窘境。

村民表示，虽然水压在午夜12时

后稍微转大，但村民也必须耗费1至3

小时的时间储水。

水供問題困擾2年

TT 挠新
乂 J村村

K吴亚九指

出 ' 1 路村民

投诉水供问题

已近2年，虽然

雪州水供公司

曾派员前来调

查，但却没有

后续行动"

"官员指

除了本村陈旧

的石绵水管难

以承受更高的

水压外，控制

水压的水闹亦有

脱，使得出水闸口

▲吴亚九表示，1

路村民已投诉近两

年，但问题依然未

获解决。
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水泵使用不當恐爆水管

财繁叶S
农历新年的跫音日

愈迫近，该路村民

||H
如果使用不当'却

有加剧水管爆裂的

''村民亦了

解若水管爆裂则将

影响整个新村的水

供，但为了一年一

度的大扫除，大家

也是迫于无奈。村

民希望当局关注此事，尽快更换全村已经

陈旧不堪的水管，一劳永逸解决问题。"

▲叶雄指村民急于

储水大扫除准备过

年，盼当局能体恤

民情关注此事。

要求水供公司速處理
贝倪表示，她将在下

_周要求雪州水供公司

乌雪分局主任前来新村做实地

巡视后提供短期和长期的解决

方案，包括探讨是否派水以协

助村民获取足够的水供进行大

扫除和迎接鸡年。

"对方本在去年应诺前来

需明確瞭解導因

■ *自坚指出，需要明确
力了解水压太小的导因

方能对症下药，解决问题。

"如果调查报告指问题

是易于解决的，我们便可即时

下手处理。反之，则必须等待

当局提供的方案解救村民的窘

境。"

新村，后因双文丹幸福花园土

崩事件分身乏术而搁置。鉴于

此事已对村民的生活构成严重

的不便，我将要求该局加速处

理投诉。此外，我也将向该局

了解更换旧水管的优先次序是

以何为标准，为何新村的申请

拖延良久。"

天天忙儲水

何健源輿陳玉蘭夫婦（同66歲)

"自退体

后，我们天天忙

著储水，如今年

关近，更忙扑水

过年。

疑是午后新

村多人用水来煮

饭和做家务，《

致水压在午后3吋

至4时开始变小，

所以一旦错过清

晨的存水时段，

我们一家便会面

对水荒之苦。"

怕沒水大掃除

黃娣(78歲）

"我家的水压

很低，我被迫向其

它村民借洗衣机洗

衣。我们也担心新

年前没有足够的清

水进行大扫除，所

以媳妇目前已在逐

步做清洗的工作。

我们必须在

午夜时分储水，要

约2至3小时方能存

够一家6 口的用水

量，日日如此，让

我们疲惫不堪。"
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要求換水管沒進展
張玉蓮_(68歲)

"目前的水压

很低，连洗菜煮饭

亦难，所以一想到

新年大扫除便感苦

恼。我们也曾发动

过签名运动要求当

局更换新村水管，

但迄今不见有任何

进展。我非常羡慕

家中水供没有问题

的村民。"

▲万挠新村1路村民指水压太低严重

影响他们的作息，包括在煮饭前也必

须先花时间存水。

▲村民为

▲村民向蔡伟杰（右起）、颜贝倪、梁自坚与徐灶生申诉日夜忙

储水的无奈。

半夜起床洗衣儲水

劉月友（76歲）

.⋯一ll
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"因白天争

水用的人多，我被

迫在凌晨3时起床

洗衣和开粟储水'

免得洗碗和冲厕的

水都没有。

水泵需要约

一个小时方能果满

二搂的水槽，但每

次泵满却只够用两

天，这影响了我们

的生活作息，实在

让人烦恼。"
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▲万挠篮球场建于1995年，已经多处损

坏。

梁自坚：料2月21竣工

士拉央S会议员梁自坚表示，在4个

提升丁程中，根登新村将在本力29日即

大年初二完.r.，余者则预订在2月21日竣

工°

"随着再有3新村篮球场加盖，意味

者在鹅唛县6个建有篮球场的新村中�除

/双溪毛糯太平村之外，其余5个新村均

将拥有有盖篮球场"

"据我了解，齊州政府将在2017年

度继续发出更多拨款，改善新衬的基本设

施1提升村民的生活素质""

梁自坚足在联同万挽州议员颜W倪、

鹅唆&乡村发展官徐灶牛、士拉央巾�议员

蔡伟杰、万挠新村村长吴亚九、财政叶

雄、村民蔡金珍以及市议会官员�巡视万

挠新村篮球场后，这么表示。

(万挠5日讯）雪州两名行政议

员总共拔款86万4000令吉提升鹅後县

4区球场，为村民添福利！

.当屮，由欧阳捍华掌管的地方政府、

非法工厂漂白及新村发展委员会共拨款76

万4000令吉，为万挠新村、轰埠根登新村

以及双溪毛糯太平村的篮球场加盖、翻新

设备、照明灯和重建排水系统，

由阿米鲁丁所掌管的爾州青年发展、

体育、文化及企业家发展事务则批下10万

令吉提升煤炭山足球场。

据了解，万挠新付在村委会的中请

下，将特别加建公厕，方便借用篮球场举

办盂兰胜会和各种活动的村民。全部提升

i卜划是在2016年度的拨款预算下获批，由

士拉央市议会负责+[程监管，并在完工后

交山各地的村委佥管拥。

多元化善用場地

▲众人在巡视万挠新村篮球场后圬官员合摄》右起为叶雄、梁自坚、颜见倪、蔡伟杰、蔡金珍及吴证九，左二为徐灶生。

mmmm 顏見倪：

▲照明灯不仅灯泡不翼而飞|灯柱亦已

摇揺欲坠|极为危睑。

贝倪表示，新村地小，对供

发展的空问不多，所以必须

以多元仏概念善用场地+| "我对雪州政

府的拨载深表欣慰，因为新村篮球场在

加盖后不仪能提供更舒适的达动场所，

亦可让村民拥有更多空间举办动"

她i说，有盖篮球场与各项基本设

施在落威后'也获得承包商给予一年的

保倏期⋯

�

j [�球場提升it劃內容舆橙款

提升篮球场轰埠根登新村 200,000�29/1/2017

球场双漢毛糯太平兩 300,000�21/2/2017

[ 提升逾球场方接-新村�264,000�21/2/2017
I 提升症球场煤炭山100,000�21/2/2017

864,000
▲吴亚九（右）提示承包商建造公厕的

地点。+
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雪民政提供法律援助
中，自行宣布万人迎新活动中将会有烟火环节，而

巴生市议员邱宜达日前在媒体询问时也说，巴生市

议会虽没有燃放烟火的准证，但之前已多次和警方

开会，并已告知警方当天会燃放烟火。

也是民政党蒲种国会议席协调员的洪进达质问

欧阳捍华，事到如今，是否雪州政府只有一味地曲

解说词、推卸责任及搞不清楚状况却又试图掩饰市

议会的错误？

"一开始是市议会推说警方没有通知燃放烟火

需要申请准证，警方反驳后，欧阳捍华随即说市议

会没有批准燃放烟火环节，我想问，欧阳捍华究竟

是不清楚市议会内部的活动安排以及事故的前因后

果，抑或是欧阳捍华企图在为市议会推卸责任，包

庇罪行？ "

(八打灵再也5日讯）民政党雪州主席兼该党全

国副财政拿督洪进达表示，雪州民政党巳准备好为

烟火意外事件中的受害者提供法律援助。

他促请受害者与雪州民政党联系，电话是03-

7727 9015 / 03-7727 9802，让该党着手为他们讨回

公道。

他今日发表文告时，如是表示。他同时打脸掌

管雪州地方政府、非法工厂漂白及新村发展事务的

雪州行政议员欧阳捍华，指市议会未曾批准在迎新

活动上燃放烟火环节的言论。

他点出，市议会早前在2016年1^月1日的新闻

：助煙火意外受害者
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(吉隆坡5日讯）基于雪：

：州水供公司从旺沙马朱水泵房

至蕉赖老街场蓄水池进行维修

水管工程，以致吉隆坡数个地

区正面临制水问题。

有吴维修水管的工程，

窥计于明夭（6白）清晨5时结

束，届时永供将分阶段恢复正

常。文告说，当局也出动水槽

车，以前往医院及洗肾中心输

送水源。

民众欲查询详情，可下载

手机应用程式"mySyabas"、

浏览脸书Air Selangor或推特

air_selangor，或上网http://

www.svabas.com.my °

该公司对有关维修工程构

成的不便致歉。

■受影響地區

Desa Pandan、；Jalan U-Thant、Lorong U-Thant 1-4、

Lengkungan U-Thant、Jalan Pegawai、Taman U-Thant、

Taman Ampang Hilir、Persiaran Ampang Hilir、 __ _____

Jalan Am pang Hilir 1-4、Jalan Gerbang Ampang Hilir、 .

Jalan Ru、Jalan Kedondong、Jalan Mengkuang、Jalan Keranji �

Jalanjyiadge、Jalan Wickham、Jalan Pinggir Widley、

Persiaran Ampang、Jalan Mengkudu、Taman Shamelih Perkasa、

Perumahan Sommerset Close ( Jin Yaakob Latiff)、

Taman Dagang > Pandan Utama、Kampuftg Pandan Dalarm dan

Kampung Pandan Luar °

、：'...........■...........⋯........⋯
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